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Drage mještanke i mještani, 
Prije svega, želim vam zahvaliti na povjerenju 

koje ste mi ukazali da u slijedeće četiri godine vodim 
našu Općinu. Radujem se provedbi svake aktivnosti 
kojom će se zadovoljiti potrebe mještanki i mještana, 
te posjetitelja Punta i Stare Baške. 

Čitate osmo izdanje godišnjaka „Od Andrinje do 
Andrinje“ kojim podsjećamo na odrađeno u godini 
koja je iza nas, ali i prezentiramo aktivnosti koje se 
planiraju provesti slijedeće godine. 

Nakon više od godine dana napokon su otklju-
čana vrata općinske uprave. Vrata općinskog načel-
nika i općinskih službi biti će otvorena za sve pro-
jekte, prijedloge i probleme mještana i posjetitelja, 
jer radimo ovaj posao kako bi bili vama na usluzi. 
Osim fizičkog otvaranja vrata, na internetskoj stra-
nici Općine formiran je sustav „Otvorena Općina“ 
čime je napravljen iskorak u transparentnosti i gdje 
jednim klikom možete pretražiti na što se sve troše 
sredstva koja ste osigurali upravo vi, vrijedni žitelji 
naše općine. Javno su objavljene sve isplate po ra-
čunima, krediti, sponzorstva, izdvajanja za zapos-
lene i ostali podaci. 

Jedna od prvih aktivnosti kojoj sam se morao 
posvetiti je sređivanje općinskih financija. Prošli 
mjesec vraćen je kratkoročni kredit vrijednosti dva 
milijuna kuna koji je podignut prošle godine u ovo 
vrijeme na razdoblje od godine dana kako bi Općina 
mogla servisirati svoje redovne obaveze. Do kraja 

godine mora se vratiti beskamatni zajam koji je uzet 
od države u vrijednosti stotinjak tisuća kuna. Općina 
trenutno duži dva kredita, tri suglasnosti i jedno 
jamstvo za kredit Ponikvama, zbog čega će dio pro-
računa Općine do 2038. godine biti usmjeren vra-
ćanju preuzetih obaveza. Sljedeće, 2022. godine, 
ugovoreno je podmirivanje oko 3 milijuna kuna kre-
dita i preuzetih obaveza što čini malo manje od 
15% planiranog proračuna.  

Kako se otplatama preuzetih obaveza ne bi ugro-
zio standard mještana ili investicijska sposobnost 
Općine, okrenuli smo se mjerama štednje na aktiv-
nostima koje nisu potrebne općini naše veličine i 
proračunske snage – sa dva odvjetnička ureda prešli 
smo na jedan, raskinut je ugovor za odnose s jav-
nošću i ostali ugovori za intelektualne usluge koje 
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mogu obavljati službenici naše Općine. Osim ušteda, 
usredotočeno se radi na financiranju kapitalnih pro-
jekata iz vanjskih izvora, proračuna županije, države 
i EU. 

Tako je već za sljedeću godinu očekivana pomoć 
regionalnih, nacionalnih i EU institucija nešto manja 
od dva milijuna kuna za ulaganja u mrtvačnicu na 
groblju Sv. Blaž, izgradnju prometnica, nabavu pa-
metnih i poluukopanih spremnika za otpad te za 
rekonstrukciju zgrade stare škole u Staroj Baški.  

Već nekoliko godina značajna potreba mještana 
su parkirna mjesta u ljetnim mjesecima, a već de-
setljeće komunalni vezovi. U suradnji sa Županij-
skom lučkom upravom Krk izradit ćemo projektnu 
dokumentaciju za izgradnju novih vezova na Velim 

vodama i Pod gušternu, a na Punćalama ćemo osi-
gurati dodatnih 30-ak parkirnih mjesta. Izgraditi 
ćemo nova i urediti postojeća parkirališta čime ćemo 
omogućiti najmanje 50-ak novih parkirnih mjesta 
za naše mještane i posjetitelje. U Staroj Baški izgra-
diti ćemo zaštitnu ogradu na ulazu u mjesto, gdje 
se prošle godine u travnju dogodila katastrofalna 
nesreća u kojoj su poginula dvojica mladića. 

Do sljedeće Andrinje izradit ćemo projektnu do-
kumentaciju za rekonstrukciju i dogradnju starog 
vrtića, a nakon dugi niz godina pokrenulo se pitanje 
potencijala starog kina – objekta koji se nalazi uz 
crkvu u Puntu u centru mjesta i koji već više deset-
ljeća propada i ne koristi se. Pomoći ćemo Župi sa 
85.000 kuna, polovicom vrijednosti projektne do-
kumentacije za ishođenje građevinske dozvole za 
uređenje pastoralnog centra. 

Osobito motiviran vašom podrškom i povjere-
njem, odgovorno i s veseljem kročim prema novim 
izazovima i projektima koji će omogućiti boljitak 
našeg Punta i Stare Baške. 

Kako sam i počeo, nastaviti ću voditi našu Općinu 
otvoreno i transparentno, zakonito i moralno, stav-
ljajući naglasak na ravnopravnost i suradnju, us-
mjeravajući održivi razvoj prema stvaranju lokalne 
zajednice ugodnije za život i rad, za nas sada i za 
buduće naraštaje.   

Načelnik 
Daniel Strčić, bacc. inf.    
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Poštujući epidemiološke mjere, 2020. godine 
nije održana tradicionalna Svečana sjednica 
Općinskog vijeća Općine Punat povodom An-

drinje, Dana Općine i Župe Punat, s prigodnim pro-
gramom u Narodnom domu, kako je to uobičajeno, 
već su priznanja i nagrade zaslužnim sumještanima 
uručene u Galeriji Toš u petak, 27. studenog 2020. 
godine. Uz nagrađene, dodjeli su prisustvovali pred-
stavnici Općinskog vijeća Općine Punat Goran Gr-
žančić, predsjednik Općinskog vijeća i Maja Polonijo, 
potpredsjednica Općinskog vijeća i predsjednica Od-
bora za društvene djelatnosti te u ime Općine Punat 
načelnik Marinko Žic. Za glazbeni je ugođaj bio za-
dužen Marin Čubranić, član klape Rašketa. 

Na početku su dodijeljene nagrade za izvrsnost u 
školovanju, sportu ili inovaciji koje je uručila Maja Po-
lonijo. 

Andrea Orlić je nagrađena za odličan uspjeh ti-
jekom 4 godine srednjoškolskog obrazovanja u struci 
Hotelijersko-turistički tehničar, gdje je stekla titulu 
učenice generacije krčke Srednje Škole „Hrvatski kralj 
Zvonimir. Andrea je nakon mature upisala Kineziološki 
fakultet u Zagrebu i tako ostala u sportu kojim se us-
pješno bavila trenirajući atletiku u Atletskom klubu 
Krk.  

Stella Polonijo nagradu je zaslužila za izniman 
sportski rezultat postignut u karateu na Državnom pr-
venstvu za mlađe seniorke i seniore- osvajanje 3. 
mjesta ( brončane medalje).  

Fran Bonifačić nagrađen je za iznimne sportske 
rezultate postignute u atletici na Državnim prvens-
tvima za mlađe seniore, gdje je osvojio ukupno 3 
zlatne medalje, kao i za obaranje državnog rekorda u 
desetoboju u kategoriji mlađih seniora. Fran je osim 
sportskih rezultata uspješan redovni student podu-
zetništva na Veleučilištu u Rijeci. 

Uslijedio je najsvečaniji dio programa, dodjela jav-
nih priznanja Općine Punat za 2020. godinu: 

ZAHVALNICA OPĆINE PUNAT dodjeljena je Alanu 
Žicu-Teklinu za izdavački i istraživački rad o povi-
jesti i zanimljivostima Punta i otoka Krka te za orga-
nizaciju prvih vođenih turističkih tura s prezentacijom 
baštine Punta.  

ZAHVALNICA OPĆINE PUNAT dodjeljena je i vele-
časnom Ivici Kordiću za godine dobročinstva i po-
žrtvovnog rada u Župi Punat te za njegovu humanost, 
a zahvalnicu je preuzeo župnik Luka Paljević koji je 
pročitao i pismo zahvale vlč. Kordića pristiglo iz Zam-
bije kamo se vratio svojoj službi u katoličkoj misiji 
nakon što je ove godine napustio župu Punat koju je 
vodio posljednjih 8 godina. 

NAGRADA OPĆINE PUNAT ZA ŽIVOTNO DJELO 
dodijeljena je Nadi Kovačev za izuzetan doprinos ra-
zvoju Općine Punat u području kulture te za osobito 
vrijedan društveni doprinos svojim humanitarnim i 
umjetničkim radom. Gospođa Nada je u svom boga-
tom društvenom životu sudjelovala u inicijativi za os-
nivanje KUD-a Punat, u postavljanju prve dječje javne 
predstave 60-tih godina, kao samouka slikarica izla-
gala svoje radove u Galeriji Toš, a od 90-tih godina ak-
tivno volontirala i djelovala kroz rad udruga, pogotovo 
Bedema ljubavi i Crvenog križa. 

Gđa Nada se prigodnim govorom zahvalila na na-
gradi podsjetivši na svoj životni put i društveno djelo-
vanje u Puntu te ispričala zanimljivosti iz rada s 
djecom u vrtiću što je bio njen životni poziv. 

Uz zvuke Gibonnijeve pjesme „Dobri judi“ svi su se 
prisutni dobitnici priznanja i nagrada slikali za služ-
benu fotografiju koja će ostati kao uspomena na jedno 
drugačije, ali svečano obilježavanje Andrinje. 

Druženje je završilo uz pjesmu i prigodnu zdravicu 
za dobro zdravlje i što uspješniju 2021. godinu. 
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Institut za javne financije i ove je godine analizi-
rao i ocijenio transparentnost svih 576 lokalnih 
proračuna u Republici Hrvatskoj s ciljem poti-

canja odgovornijeg, kvalitetnijeg, učinkovitijeg i pra-
vednijeg prikupljanja i trošenja javnog novca. Re-
zultati analize proračunske transparentnosti lokalnih 
jedinica mjerene su brojem ključnih proračunskih 
dokumenata objavljenih na njihovim službenim 
mrežnim stranicama od studenog 2020. do travnja 
2021. Riječ je o pet ključnih dokumenata: godišnje 
izvršenje proračuna za 2019., polugodišnje izvršenje 
proračuna za 2020., prijedlog proračuna za 2021., 
izglasani proračun za 2021. i proračunski vodič za 
građane za 2021. U obzir su uzeti samo dokumenti 

koji su bili dostupni isključivo u navedenom raz-
doblju na mrežnim stranicama JLS, ali ne i nak-
nadno objavljeni dokumenti. Takvim izračunom, ra-
zina proračunske transparentnosti može iznositi od 
0 do 5. Općina Punat je među općinama i gradovima 
koji su dobili najvišu ocjenu za transparentnost pro-
računa. 

Općina Punat napravila je iskorak u transparent-
nosti kako bi mještani mogli vidjeti na što se troši 
njihov novac. Na mrežnoj stranici postavljeni su iz-
bornici “Otvoreni podaci” i “Transparentnost”, na 
kojima možete jednim klikom pretražiti i pratiti na 
koji način se ulažu proračunska sredstva. Javno su 
objavljene sve isplate po računima i svi ulazni ra-
čuni, sponzorstva i donacije, krediti.. Grafički su 
prikazani svi proračunski prihodi i rashodi. Sustav 
se još nadopunjuje te će uskoro biti još više korisnih 
informacija npr. izdvajanja za zaposlene, kulturu, 
sport i civilno društvo. Otvorena općina, jedinstveno 
je informatičko rješenje – web platforma koja gra-
đanima pruža niz elektroničkih usluga koje se od-
nose na informiranje ili komunikaciju s općinskim 
službama, te uvid u funkcioniranje općine. Otvorena 
i jednostavna za pristup putem interneta, ova plat-
forma dostupna je putem računala, tableta i smart-
fona i građanima pruža sve servise na jednom 
mjestu. 
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1. PONIKVE EKO OTOK KRK D.O.O. 
 
Nakon unapređenja sustava gospodarenja otpa-

dom u domaćinstvima i privrednim subjektima, po-
krenut je i postupak nabavke novih spremnika za 
najprometnije lokacije u mjestu, koje su tijekom tu-
rističke sezone pod najvećim opterećenjem. Punat 
je tako dobio dva seta poluukopanih spremnika za 
koje je provedena javna nabava, potpisan ugovor s 
isporučiteljem te su isporučeni tijekom 2020. go-
dine. Tijekom mjeseca siječnja 2021. godine pos-
tavljen je prvi set poluukopanih spremnika na za-
obilaznici na vrhu Ulice Kolušin dok je krajem 
svibnja 2021. godine postavljen drugi set poluuko-
panih spremnika na području centra Punta pokraj 
ribarnice.  Dva seta, koja se sastoje od po 5 sprem-
nika (za papir, staklo, plastiku, miješani i bioraz-
gradivi otpad). 

 

 
2. UREĐENJE PROSTORIJA ORDINACIJA OPĆE 
I STOMATOLOŠKE ORDINACIJE 

 
Tijekom 2021. godine nastavljeni su radovi na 

uređenju prostora liječničke i stomatološke ordina-
cije sa pomoćnim prostorijama za koje je dana 7. 
prosinca  2020. godine sklopljen je Ugovor o javnoj 
nabavi radova na uređenju ordinacije opće i den-
talne medicine sa odabranim izvođačem radova Pre-
mec j.d.o.o. iz Rijeka. Rok izvođenja radova bio je 

74 dana od dana uvođenja u posao. Cijena ugovo-
renih radova iznosila je 667.387,00 kn bez PDV-a, 
odnosno 834.233,75 kn s PDV-om, što je podmireno 
kreditom koji će se vraćati od 2022. do 2031. go-
dine. 

Dana 21. prosinca 2020. godine započeli su ra-
dovi na uređenju prostorija ordinacija opće i sto-
matološke ordinacije, koji su nastavljeni tijekom 
2021. godine. Realizacijom predmetne aktivnosti 
uredili su se prostori opće i dentalne medicine u 
Puntu, ukupne površine 166,78 m2, sukladno Glav-
nom projektu uređenja izrađivača AkaTim d.o.o. 
Rijeka, glavnog projektanta Jane Mikuličić Antulov. 
Od početka svibnja u novouređenim prostorijama 
odvijao se rad ordinacije Opće medicine, dok je sto-
matološka ordinacija obavljala rad u svojim pros-
torijama i tijekom izvođenja radova sa prekidima. 
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Realizacija aktivnosti obuhvaćala je  sljedeće vr-
ste radova: građevinski, keramičarski, montažerski, 
vodoinstalaterski, elektroinstalaterski, soboslikarski, 
podopolagački, stolarski, bravarski, kamenarski, izo-
laterski, krovopokrivački i limarski.  

Dana 25. svibnja 2021. godine završeni su radovi 
na uređenju ordinacije te su iste otvorene za rad s 
pacijentima. 

 
3. REKONSTRUKCIJA SABIRNE ULICE 6  
U PUNTU 

 
Dana 11. lipnja 2021. godine izvršena je primo-

predaja radova na Rekonstrukciji sabirne ulice 6 u 
Puntu. Radove je izvodila tvrtka Dinocop d.o.o., 
Pušća 103, 51513 Omišalj. Ugovorena cijena za iz-
vršenje predmeta nabave koji se odnosi na građe-
vinske radove, radove na vodovodu i kanalizaciji te 

elektrotehničke radove iznosila je 1.648.473,61 kn 
bez PDV-a, odnosno 2.060.592,04 kuna s PDV-om. 
Rok izvođenja radova bio je 157 dana od dana uvo-
đenja u posao. 

Za izgradnju prometnice, javne rasvjete i odvod-
nje oborinskih voda dio ugovorenih sredstava u iz-
nosu od 1.425.165,86 kn bez PDV-a, odnosno 
1.781.457.33 kn s PDV-om za koje je naručitelj Op-
ćina Punat financiranje je izvršeno iz kredita koji 
će se vraćati od 2022. do 2031. godine. Dio ugovo-
renih sredstava za izgradnju vodovoda i fekalne 
odvodnje u iznosu od 181.892,75 kn za koje je na-
ručitelj Ponikve voda d.o.o. Krk i dio ugovorenih 
sredstava za izgradnju EKI instalacija za koje je na-
ručitelj Ponikve eko otok Krk u iznosu od 41.415,00 
kn osigurano je općinskim proračunom i imaju sta-
tus sredstava za povećanje poslovnog udjela u te-
meljnom kapitalu komunalnih društava. 

Realizacijom predmetne aktivnosti rekonstrui-
rano je 240 m’ ceste koja povezuje Starobašćansku 
ulicu i Ulicu Augusta Cesarca u Puntu (ispod grob-
lja) na način da se izgradila dvotračna prometnica 
sa nogostupom i komunalnom infrastrukturom po-
loženom u trup ceste. 

Dana 26. ožujka 2021. godine završeni su radovi 
na rekonstrukciji sabirne ulice SU6. 

 
4. IZGRADNJA SABIRNE ULICE 15 U PUNTU  
– I. FAZA    

 
Dana 9. ožujka 2021. godine u Elektroničkom 

oglasniku javne nabave raspisan je postupak javne 
nabave za izgradnju I. faze sabirne ulice 15 u Puntu. 
Procijenjena vrijednost radova određena je u iznosu 
od 1.443.500,00 kn + PDV. U predmetnom otvore-
nom postupku javne nabave male vrijednosti za-
primljene su 3 (tri) ponude i to: 

1. Gp Krk d.d., Stjepana Radića 31, 51500 Krk 
2. Kograd Krk d.o.o., Zagrebačka 24, 51500 Krk 
3. Dinocop d.o.o., Pušća 103, 51513 Omišalj  
Ponuda Dinocop d.o.o., Pušća 103, 51513 Omi-

šalj odabrana je kao ekonomski najpovoljnija i suk-
ladna uvjetima nabava. Cijena ponude iznosila je 
1.515.230,08 kn bez PDV odnosno 1.894.037,60 
kn s PDV-om. Naručitelj,  

Odluka o odabiru navedene ponude donesena 
je 22. travnja čime je stvorena ugovorna obaveza 
koja je pretočena u ugovor koji je sklopljen 9. lipnja 
2021. godine.  
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Radovi su započeli 11. lipnja 2021. godine, ali 
je dana 26. lipnja izdan nalog o privremenoj obus-
tavi radova do dana 30. kolovoza 2021. godine kada 
je nastavljeno izvođenje radova na izgradnji sabirne 
ulice te se završetak radova očekuje sredinom pro-
sinca ove godine. 

Prijavili smo se na Javni poziv za dostavu pri-
jedloga projekata za program razvoja otoka u 2021. 
godini te su odobrena sredstva u iznosu od 
100.000,00 kuna za što je sklopljen Ugovor o fi-
nanciranju broj:07-FI-0143/21-08. 

 
5. IZVOĐENJE RADOVA  
NA DIJELU CENTRALNOG TRGA 

 
Poziv na dostavu ponuda obavljen je na inter-

netskim stranicama Općine Punat. Vrijednost na-
bave procijenjena je na iznos od 180.000,00 kn + 
PDV. U propisanom roku, do 18. siječnja 2021. go-
dine zaprimljene su dvije ponude gospodarskih sub-
jekata: 

1. Dinocop d.o.o., Pušća 103, 51513 Omišalj 
2. Kograd Krk d.o.o., Zagrebačka 24, 51500 Krk. 
Na osnovu rezultata pregleda i ocjene ponuda 

odabrana je ponuda ponuditelja Dinocop d.o.o. vri-
jednosti 192.614,90 kn (bez PDV-a), odnosno cijena 
s PDV-om iznosila je 240.768,62 kn. Financiranje 
predmetnih radova izvršeno je iz kredita koji će se 
vraćati od 2022. do 2031. godine. 

Dana 28. siječnja 2021. godine sklopljen je Ugo-
vor br. 17-21-4 o izvođenju radova na uređenju di-
jela Centralnog trga u Puntu, prostora između parka 
i ceste.  

Dana 23. ožujka 2021. godine završeni su radovi 
na uređenju dijela Centralnog trga. 

 

6. IZVOĐENJE RADOVA NA IZGRADNJI  
PLOČNIKA U DIJELU ULICE I.G.KOVAČIĆA  

     
Poziv na dostavu ponuda objavljen je na inter-

netskim stranicama Općine Punat.. Vrijednost na-
bave procijenjena je na iznos od 160.000,00 kn + 
PDV. U propisanom roku, do 1. veljače 2021. godine 
do 12:00 sati, zaprimljene su dvije ponude gospo-
darskih subjekata: 

1. Kograd Krk d.o.o., Zagrebačka 24, 51500 Krk  
2. Dinocop d.o.o., Pušća 103, 51513 Omišalj 
Na osnovu rezultata pregleda i ocjene ponuda 

utvrđena je kao najpovoljnija ponuda ponuditelja 
Kograd Krk d.o.o. Cijena odabrane ponude iznosila 
je 123.709,60 kn (bez PDV-a), odnosno cijena s 

PDV-om iznosila je 154.637,00 kn. Financiranje 
predmetnih radova izvršeno je iz kredita koji će se 
vraćati od 2022. do 2031. godine. 

Dana 10. veljače 2021. godine sklopljen je Ugo-
vor br. 17-21-5 o izvođenju radova na izgradnji 
pločnika u dijelu ulice I.G.Kovačića po sistemu “ključ 
u ruke”. Zapisnikom o primopredaji utvrđeno je da 
je nabava izvršena dana 2. lipnja 2021. godine na-
kon uklanjanja nedostataka utvrđenih Zapisnikom 
o primopredaji od dana 27. svibnja 2021. godine. 

 
7. IZVOĐENJE RADOVA NA IZGRADNJI  
NOGOSTUPA U ULICI POD TOPOL U PUNTU 

      
Dana 13. travnja 2021. godine objavljen je poziv 

na dostavu ponuda objavom na internetskim stra-
nicama Općine Punat. Vrijednost nabave procije-
njena je na iznos od 202.500,00 kn + PDV. U propi-
sanom roku, zaprimljene su tri ponude gospodarskih 
subjekata: 

1. Građevinski obrt „Piljo“, vl. Mihajlo Borojević, 
Ledine bb, 51517 Kornić 

2. GP Krk d.d., Stjepana Radića 31, 51500 Krk 
3. Kograd Krk d.o.o., Zagrebačka 24, 51500 Krk. 
Na osnovu rezultata pregleda i ocjene ponuda 

8 Od Andrinje do Andrinje 2020./2021.

K O m u n a l n I  P R O J E K T I



odabrana je ponuda ponuditelja Kograd Krk d.o.o., 
Zagrebačka 24, 51500 Krk. Cijena odabrane ponude 
iznosila je 156.769,00 kn (bez PDV-a), odnosno ci-
jena s PDV-om iznosila je 195.961,25 kn. Financi-
ranje predmetnih radova izvršeno je iz kredita koji 
će se vraćati od 2022. do 2031. godine. 

Dana 21. travnja 2021. godine sklopljen je Ugo-
vor br. 17-21-11 o izvođenju radova na izgradnji 
nogostupa u ulici Pod topol u Puntu. Zapisnikom o 
primopredaji utvrđeno je da je nabava izvršena dana 
10. lipnja 2021. godine. 

 
8. IZVOĐENJE RADOVA NA UREĐENJU  
PROMETNICE I NOGOSTUPA ISPRED  
HOTELA “PARK”  

 
U mjesecu prosincu 2020. godine proveden je 

postupak jednostavne nabave te je sklopljen Ugovor 
br. 15-20-25 o izvođenju građevinskih radova na 
uređenju prometnice ispred Hotela Park u Puntu 
vrijednosti 159.625,00 kn bez PDV-a, odnosno 
199.531,25 kn s PDV-om.  

Zapisnikom o primopredaji utvrđeno je da je na-
bava izvršena dana 27. siječnja 2021. godine. 

Potom je objavljen poziv na dostavu ponuda za 
izgradnju nogostupa ispred hotela „Park“ u vrijed-
nosti od 180.000,00 kn + PDV na koji su zaprim-
ljene dvije ponude gospodarskih subjekata: 

1. Kograd Krk d.o.o., Zagrebačka 24, 51500 Krk 
2. Građevinar d.o.o., Miroslava Krleže 20, 51000 

Rijeka. 
Na osnovu rezultata pregleda i ocjene ponuda 

utvrđena je kao najpovoljnija ponuda ponuditelja 

Kograd Krk d.o.o., vrijednosti 179.552,00 kn (bez 
PDV-a), odnosno cijena s PDV-om iznosila je 
224.440,00 kn. 

Dana 5. veljače 2021. godine sklopljen je Ugovor 
br. 17-21-6 o izvođenju radova na uređenju nogos-
tupa ispred hotela „Park“ po sistemu „ključ u ruke“. 
Zapisnikom o primopredaji utvrđeno je da je nabava 
izvršena dana 11. ožujka 2021. godine. 

Financiranje predmetnih radova ukupne vrijed-
nosti 423.971,25 kn izvršeno je iz kredita koji će se 
vraćati od 2022. do 2031. godine. 

 
9. UREĐENJE DJEČIJEG IGRALIŠTA ODNOSNO 
NABAVA I POSTAVLJANJE DJEČJIH IGRALA TE 
POTREBNI ZEMLJANI I BETONSKI RADOVI 

 
Ugovoreno je uređenje i dodatno oplemenjivanje 

dječjeg igrališta u vrijednosti 137.550 kn što se od-
nosi na nastavak uređenja i oplemenjivanja javne 
površine uz postojeći dječji park na lokaciji Pod guš-
ternu (orijentacije sjever-jug, paralelno s morskom 
linijom). Na budućem dječjem igralištu će se, u 
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skladu s odobrenim grafičkim rješenjem, ugraditi 
vrtuljak s penjalicom i podni trampolin. Zaštitna 
podna obloga od lijevane gume i zaštitna ograda 
igrališta omogućit će djeci predškolske dobi siguran 
boravak i igru.  

Dana 19. ožujka 2021. godine Upravni odbor 
LAG-a Kvarnerski otoci donio je Odluku o odabiru 
projekta „Dječje igralište u Puntu“ za dodjelu pot-
pore u iznosu od 111.725,00 kn. 

                  
10. NABAVA RASVJETNIH TIJELA I IZVOĐENJE 
RADOVA NA IZGRADNJI JAVNE RASVJETE  
NA PODRUČJU PUNTA I STARE BAŠKE 

 
Vrijednost nabave objavljene na internetskim 

stranicama Općine Punat procijenjena je na iznos 
od 130.000,00 kn + PDV. U propisanom roku za-
primljene su dvije ponude gospodarskih subjekata: 

1. Elektroinstalaterski obrt „Šporčić“, Matika 18, 
51312 Brod Moravice 

2. EL-AN Malinska, Sv. Anton 38, 51511 Malin-
ska. 

Na osnovu rezultata pregleda i ocjene ponuda 
utvrđena je kao najpovoljnija ponuda ponuditelja 
Elektroinstalaterski obrt „Šporčić“ sa cijenom od 
121.275,00kn (bez PDV-a), odnosno 151.593,75kn 
s PDV-om. 

Dana 16. veljače 2021. godine sklopljen je Ugo-
vor br. 17-21-7 o nabavi rasvjetnih tijela i izvođenju 
radova na izgradnji javne rasvjete na području Punta 
i Stare Baške. Javna rasvjeta postavljena je na za-
obilaznici, u Košljunskoj, Kvarnerskoj i Plavničkoj 
ulici, odvojku ulice R. Boškovića, ulici Galija i Krušija 
te na četiri lokacije u Staroj Baški. 

     
11. IZRADA PROJEKTNE DOKUMENTACIJE  
ZA ISHOĐENJE LOKACIJSKE DOZVOLE  
ZA IZGRADNJU NERAZVRSTANE CESTE,  
OZNAKE OU27 

 
Dana 1. travnja 2021. godine nakon provedenog 

poziva na dostavu ponuda na adresu tri gospodarska 
subjekta, procijenjene vrijednosti nabave na iznos 
od 34.000,00 kn + PDV, u propisanom roku, za-
primljena je ponuda gospodarskog subjekta GPZ 
d.d., Ulica Đure Šporera 8, 51000 Rijeka. 

Na osnovu rezultata pregleda i ocjene ponuda 
utvrđena je kao najpovoljnija ponuda ponuditelja 
GPZ d.d., vrijednosti 33.504,00 kn (bez PDV-a), od-
nosno 41.880,00 kn s PDV-om.  

Dana 14. svibnja 2021. godine sklopljen je Ugo-
vor br. 17-21-10 o izradi projektne dokumentacije 
za ishođenje lokacijske dozvole za izgradnju neraz-
vrstane ceste, oznake OU 27. Zahtjev za izdavanje 
lokacijske dozvole predan je dana 21. srpnja 2021. 
godine. 

 
12. IZRADA PROJEKTNE DOKUMENTACIJE  
ZA ISHOĐENJE LOKACIJSKE DOZVOLE  
ZA IZGRADNJU NERAZVRSTANE CESTE,  
OZNAKE OU 41 I DIJELA SU13 

 
Poziv na dostavu ponuda dostavljen je na adresu 

tri gospodarska subjekta. Vrijednost nabave proci-
jenjena je na iznos od 45.000,00 kn + PDV. U pro-
pisanom roku, zaprimljene su dvije ponude gospo-
darskih subjekata: 

1. GPZ d.d., Ulica Đure Šporera 8, 51000 Rijeka  
2. Graditelj d.o.o., Ćikovići 56, 51215 Kastav.  
Na osnovu rezultata pregleda i ocjene ponuda 

utvrđena je kao najpovoljnija ponuda ponuditelja 
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GPZ d.d., Ulica Đure Šporera 8, 51000 Rijeka. Ci-
jena odabrane ponude iznosila je 44.400,00 kn (bez 
PDV-a), odnosno cijena s PDV-om iznosila je 
55.500,00 kn.  

Dana 14. travnja 2021. godine sklopljen je Ugo-
vor br. 17-21-9 o izradi projektne dokumentacije za 
ishođenje lokacijske dozvole za izgradnju neraz-
vrstane ceste, oznake OU 41 i dijela SU13.  

Zahtjev za izdavanje lokacijske dozvole predan 
je dana 20 srpnja 2021. godine.     

 
13. USLUGA I OPREMA ZA INSTALIRANJE  
BEŽIČNOG INTERNETA WIFI4EU 

 
Dana 20. rujna 2021. godine s najpovoljnijim 

ponuditeljem sklopljen je Ugovor br. 17-21-15 o na-
bavi usluge i opreme za instaliranje bežičnog inter-
neta WiFi4EU vrijednosti 107.300 kn. Oprema je 
postavljena i puštena u rad 3. studenog. 

Besplatnim bežičnim internetom pokriven je 
obalni pojas od ribarnice do lokacije „pod gušternu“, 
te je dodatno obuhvaćeno kupalište ispod kampa 
„Pila“ i knjižnica. 

Općina je prijavom na Program WiFi4EU ostva-
rila pravo na bespovratna sredstva / vaučer u iznosu 
od 15.000,00 eura od Izvršne agencije za inovacije 
i mreže, a u okviru ovlasti koju je na nju prenijela 
Europska komisija, što je ovaj projekt učinilo 100% 
financiranim od strane EU. 

         
14. PRUŽANJE USLUGA VOĐENJA ODNOSA  
S JAVNOŠĆU ZA OPĆINU PUNAT ZA  
2021. GODINU 

 
Dana 17. prosinca 2020. godine poziv na dostavu 

ponuda za pružanje usluga odnosa s javnošću u vri-
jednosti 48.000,00 kn + PDV dostavljen je na adrese 
tri  gospodarska subjekta, od kojih su u roku za-
primljene ponude: 

1.  Tri I d.o.o., Kvarnerska 17, 51521 Punat 
2. Publico d.o.o., Lastovska 9, 10000 Zagreb.  
Odbijena je neprihvatljiva ponuda ponuditelja 

Publico d.o.o., iz razloga što je dostavljena ponuda 
veća od procijenjene vrijednosti nabave. Ponuda po-
nuditelja TRI I d.o.o. utvrđena je kao najpovoljnija 
s cijenom od 48.000,00 kn odnosno cijena s PDV-
om iznosila je 60.000,00 kn. 

Dana 5. siječnja 2021. godine sklopljen je Ugovor 
br. 17-21-3 za vođenje odnosa s javnošću Općine 
Punat za 2021. godinu, međutim dana 31. kolovoza 
2021. godine predmetni ugovor je raskinut. 

 

15. PLAVA ZASTAVA 
 
Već dugi niz godina na području Općine Punat 

provodi se međunarodni i trajni program odgoja i 
obrazovanja za okoliš i održivi razvoj Plava zastava 
koji je osmišljen radi zaštite obalnog pojasa, prije 
svega plaža i marina čiji okoliš trpi najveće pritiske 
korisnika kroz godinu ili tijekom turističke sezone. 
Program se provodi kroz suradnju više sudionika, a 
najveću ulogu u tome imaju koncesionari, nositelji 
koncesijskih odobrenja na pomorskom dobru i lo-
kalna zajednica.  

Međunarodni program Plava zastava provodi se 
u Republici Hrvatskoj s nevladinom udrugom Lijepa 
Naša iz Zagreba. Cilj programa Plava zastava je od-
gojiti i poučiti korisnike obalnog pojasa, prije svega 
plaža i marina, na ekološki odgovorno ponašanje i 
poštivanje uspostavljenih pravila i standarda u pros-
toru pod režimom Plave zastave. Zadaća programa 
Plava zastava i sudionika u programu je uspostaviti 
ekološke, turističke i druge civilizacijske standarde 
u skladu s kriterijima – mjerilima Plave zastave te u 
skladu s lokalnom, državnom i međunarodnom re-
gulativom koja tretira pitanje zaštite obalnog pojasa, 
a prije svega plaža i marina. 

S udrugom Lijepa Naša sklopljen je dana 12. 
ožujka 2021. godine Sporazum o suradnji u provo-
đenju međunarodnog programa Plava zastava u Re-
publici Hrvatskoj za 2021. godinu kojim Općina Pu-
nat prihvaća obvezu sudjelovanja u troškovima 
Udruge Lijepa Naša sa iznosom od 14.000.00 kuna. 

11



 
29.12.2020. 

Dana 29. prosinca u 12:19 sati Sisačko-mosla-
vačku županiju pogodio je potres magnitude 6,4 po 
Richteru s epicentrom 3 km jugozapadno od 
grada Petrinje. Maksimalni intenzitet osjećaja pro-
cijenjen je na VIII. (jako štetno) do IX. (razorno) 
stupanj na europskoj makroseizmičkoj ljestvici. 
Ovom su događaju prethodila tri velika potresa, od 
kojih najjači magnitude 5,2. Nakon ovoga, uslijedila 
je serija nekoliko stotina potresa, od kojih najjači 

magnitude 5,0 po Richterovoj ljestvici. Poginulo je 
sedmero osoba, od toga petero u Majskim Polja-
nama, a preostali u Žažini i Petrinji. 

Mnogi su se naši mještani u ovoj situaciji ras-
pitivali kako mogu pomoći te kada i gdje će se pri-
kupljati pomoć za Petrinju. Naš DVD bio je u punoj 
pripravnosti, a dana 29. i 30. prosinca od 9 do 12 
sati naši vatrogasci dežurali su i prikupljali pomoć 
u velikoj sali Narodnog doma. Prikupljene namir-
nice, robu i opremu Crveni križ odvezao je na po-
gođena područja. Nekolicina mještana se samos-
talno organizirala te su na pogođena područja 
dostavljali potrebnu pomoć.  

 
17.04.2021. 

Povodom Dana oslobođenja otoka Krka 17. trav-
nja i 76. obljetnice ovog povijesnog dana za naš 
otok, tadašnji načelnik Općine Punat Marinko Žic 
je s članovima podružnice UABA Općine Punat, Sre-
tanom Kirinčićem, Franjom Mijatovićem, Zdravkom 
Žicem i Romanom Kovačem, položio vijence i zapa-
lio svijeće na spomenicima NOR-a i Domovinskog 

rata u Puntu te kod spomen-ploče u Staroj Baški. 
Na ovaj način odali su počast i zahvalili na daru 
slobode žrtvama Narodnooslobodilačkog i Domo-
vinskog rata. 

 
20.04.2021. 

Općina Punat uključila se u sustav e-Novoro-
đenče koja je dostupna u svim matičnim uredima u 
Republici Hrvatskoj i roditeljima omogućava: upis 
djeteta u maticu rođenih, upis djeteta u evidenciju 
državljanstva, prijavu prebivališta djeteta na adresu 
roditelja, reguliranje zdravstvenog osiguranja dje-
teta, podnošenje zahtjeva za dobivanje jednokratne 
novčane potpore za novorođeno dijete od Hrvatskog 
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zavoda za zdravstveno osiguranje te unos postotka 
osobnih odbitaka na poreznu karticu za majku i oca 
kod prijava djeteta  

Od sada je roditeljima s područja Općine Punat 
omogućena predaja zahtjeva za isplatu novčane 
naknade za novorođeno dijete putem usluge e-No-
vorođenče, a kojeg se može uputiti putem Interneta 
ili matičnog ureda. 

 

14.05.2021. 
U petak 14. svibnja 2021. godine u Općini Punat 

održano je primanje za naše zlatne sportaše i njihove 
trenere, odnosno predstavnike klubova, Marka Sr-
doča, tajnika i trenera AK Krk i Samuela Roksandića, 
trenera KK Krk Croatia. 

Općina Punat od 2016. godine nagrađuje izvrs-
nost u kategoriji sportaša pa su Stella Polonijo i 
Fran Bonifačić primili novčanu nagradu i poklone 
koje im je uručio tadašnji načelnik Marinko Žic. 

Bila je to prilika da se za istim stolom nađu spor-
taši, treneri i predstavnici općinske vlasti kako bi se 
izmijenila iskustva i razgovaralo o daljnjim plano-
vima ulaganja u sport i mlade sportaše, kako bi u 
budućnosti bilo što više uspješnih sportaša poput 
Frana i Stelle. 

 
19.05.2021. 

Zbog neprimjerenog prilaza i nedostupnosti ve-
ćeg dijela zgrade Doma zdravlja u Krku za teže po-
kretne i osobe s invaliditetom, planirana je izgradnja 
dva lifta i jedne dizalice. Ukupna vrijednost projekta 
iznosi 1,2 mil. kuna, a Općina Punat isplatila je do-
naciju u iznosu od 70.000,00 kuna kako bi se što 
prije riješio višegodišnji problem s kretanjem velikog 
broja pacijenata po zgradi. 

 

 
31.05.2021. 

Novi načelnik Općine Punat, izabran u 2. krugu 
30. svibnja 2021. godine, je Daniel Strčić, koji je 
zamijenio Marinka Žica, dosadašnjeg načelnika u 
dva mandata. Nakon potvrde izbornih rezultata, 
održana je primopredaja vlasti u Općini Punat. Pot-
pisivanjem Zapisnika o primopredaji dužnosti iz-
među Marinka Žica, koji je mandat općinskog na-
čelnika Općine Punat obnašao u razdoblju od 1. 
lipnja 2017. do 6. lipnja 2021. godine, i Daniela 
Strčića novoizabranog načelnika, novi je načelnik 
Općine Punat i službeno stupio na dužnost. Primo-
predaji izvršnih ovlasti su nazočili dosadašnji za-
mjenik općinskog načelnika Goran Bonifačić i Ivana 
Svetec, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela. 

 
22.06.2021. 

Povodom obilježavanja Dana antifašističke borbe, 
22. lipnja 2021. godine, načelnik Općine Punat Da-
niel Strčić i predstavnici UABA Otoka Krka - po-
družnica Punat i Stara Baška, su položili cvijeće i 
zapalili svijeće na spomenicima poginulima u Dru-
gom svjetskom ratu, Domovinskom ratu i Prvom 
svjetskom ratu. 
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25.06.2021. 
U Narodnom domu u Puntu u petak 25. lipnja 

2021. godine u 20 sati održana je konstituirajuća 
sjednica Općinskog vijeća Općine Punat. Sjednicu 
je otvorila pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, 
a nakon izbora Mandatnog povjerenstva, novoiza-
brani općinski vijećnici položili su svečanu prisegu. 
Formiran je Odbor za izbor i imenovanje, a vijećnici 
su zatim izabrali predsjednika Općinskog vijeća Go-
rana Gržančića te potpredsjednika Marinka Žica. 
Izabrani vijećnici Općinskog vijeća Općine Punat 
su:  

Lista grupe birača Daniela Strčića ima četiri vi-
jećnika: Siniša Karabaić, Ivan Orlić, Sanja Petrak i 
Iva Šulina.  

Koalicija SDP-PGS-HSU ima pet vijećnika: Ma-
rinko Žic, Goran Gržančić, Maja Polonijo, Ana Lele-
ković i Hrvoje Mrakovčić. 

 

21.07.2021. 
Dana 21. srpnja 2021. godine načelnik Općine 

Punat Daniel Strčić je održao primanje za Frana 
Bonifačića povodom njegovog iznimnog rezultata i 
državnog rekorda u desetoboju, postavljenog na Eu-
ropskom prvenstvu u atletici za mlađe seniore. Pri-
jemu su prisustvovali Franov trener Petar Kurtović 
te Ivica Orlić, predsjednik Atletskog kluba Krk, a 
odlukom načelnika, Franu je za rezultat pripala nov-
čana nagrada u iznosu od 5.000,00 kuna kao sim-
bolična podrška i poticaj za iduće izazove. 

 
05.08.2021. 

Povodom Dana pobjede i domovinske zahval-
nosti i Dana hrvatskih branitelja, u Puntu su kod 
spomen-obilježja Domovinskom ratu, položili cvijeće 
i zapalili svijeće predstavnici Udruge veterana Do-

movinskog rata otoka Krka, podružnica Punat. U 
ime Općine Punat, odavanju počasti se pridružio 
načelnik Daniel Strčić.  

 
27.08.2021. 

U Puntu je po prvi puta organiziran aktivan od-
mor djece s invaliditetom u pratnji roditelja, koji su 
stigli iz svih dijelova zemlje. Tvrtka Ortho Medical 
Diffusion iz Punta specijalizirana za izradu invalid-
skih  kolica po mjeri ugostila je pet obitelji i to iz: 
Istre, Zagorja, Garešnice, Vukovara i Splita na če-
tverodnevnom odmoru na otoku Krku. Uz druženje, 
prezentirali su i nova kolica. Nova kolica omoguća-
vaju osobama s posebnim potrebama spuštanje u 
more na svim plažama, čime invalidne osobe dobi-
vaju mogućnost kupanja s ostalim kupačima bez da 
unaprijed traže posebne ulaze u more. Na odmoru 
su uživali, koliko je to bilo moguće, u svemu što im 
je uskraćeno u svakodnevnom životu. Njihove po-

trebe, želju i važnost inkluzije u društvo prepoznala 
je inicijativa “Live different Summer”, kojom im se 
omogućio bijeg od svakodnevice, rutine i barijera 
na koje nailaze kod individualnih planiranja odmora 
i putovanja. 
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09.09.2021. 
Općina Punat je na natječaj Programa ruralnog 

razvoja RH prijavila rekonstrukciju zgrade društvene 
namjene (staru školu) u Staroj Baški. Cjelovita re-
konstrukcija zgrade spriječit će daljnju degradaciju 
građevine te će omogućiti pokretanje, poboljšanje i 
proširenje temeljnih lokalnih aktivnosti za stanovn-
ištvo, uključujući slobodno vrijeme i društveno - 
kulturne aktivnosti. Ukupna vrijednost prijavljenog 
projekta iznosi 3.141.433,25 kn od čega je 
2.513.146,60 kn predviđenih bespovratnih sred-
stava iz Programa ruralnog razvoja, a 628.286,65 
kn iz Proračuna Općine. 

Dana 9. rujna u 9:00 i 17:00 sati u prostoru 
zgrade društvene namjene (stara škola) u Staroj 
Baški održana je prezentacije idejnog rješenja re-
konstrukcije te zgrade u društveno kulturni centar. 
Rekonstrukcijom su planirane multifunkcionalne 
prostorije u kojima će se moći održavati razni druš-
tveni događaji, priredbe, sastanci, edukacije i slični 
događaji, te prateće pomoćne prostorije.  

 
20.09.2021. 

Dana 20. rujna 2021. godine u Narodnom domu 
u Puntu održana je javna tribina na temu gospoda-
renja otpadom na otoku Krku i predloženim novim 
cijenama o kojima se dan kasnije odlučivalo na 
Skupštini Ponikve. Javnoj tribini naziva “Gospoda-
renje otpadom i cijena odvoza otpada - hoće li nam 

odvoz otpada uskoro poskupjeti?” odazvalo se 20-
ak mještana koji su predstavnicima Ponikve postavili 
puno pitanja o dosadašnjem i budućem radu, ali su 
i predlagali aktivnosti za daljnje unaprjeđenje pru-
žanja usluge čime su pokazali da su upućeni u temu 
gospodarenja otpadom. 

 
13.10.2021. 

U srijedu 13. listopada prigodnom svečanošću, 
kojoj su nazočili mnogi Puntari, ali i prijatelji Punta 
i Stare Baške, službeno je otvoren novouređeni In-
terpretacijski centar maslinarstva – Stari toš. Uređen 
i suvremenim prezentacijskim alatima “oboružan”, 
u već godinama obnavljanom interijeru objekta koji 
datira još s početka 19. stoljeća, novi atraktivan, ali 
i poučan sadržaj turističke ponude Punta svoja je 
vrata otvorio u sklopu 25. izdanja Dana maslina – 

manifestacije kojom Puntari predstavljaju i promo-
viraju svoje maslinarstvo i maslinare, s razlogom 
prepoznate kao proizvođače jednog od ponajboljih 
i najcjenjenijih ekstra djevičanskih maslinovih ulja 
u našoj zemlji. Stari toš uređen je u građevini koja 
se smatra jednim od najbolje sačuvanih mlinova za 
masline na području otoka Krka, vrijednom primjeru 
pučke gospodarske arhitekture.  

Taj je objekt još 2002. godine Ministarstvo kul-
ture zaštitilo kao pojedinačno nepokretno kulturno 
dobro. Interpretacijski centar maslinarstva predsta-
vili su općinski načelnik Daniel Strčić i direktor 
TZO-a Punat Branko Karabaić.  

Unutar centra smještena je stalna izložba koja 
prezentira tradicijsku proizvodnju maslinovog ulja 
te značaj maslinarstva za područje Punta. Izložba 
donosi interaktivne sadržaje o dijelovima starog 
toša, berbi maslina i proizvodnji ulja te arhivske fo-
tografije uz naglasak na puntarski govor i dijalekt. 
Oblikovanje izložbenih elemenata inspirirano je es-
tetikom tradicionalnih uporabnih predmeta uz sti-
lizirane oblike dijelova masline. 
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U predblagdansko vrijeme 2020. godine ispla-
ćeno je 212.800,00 kuna jednokratne nov-
čane pomoći „božićnice“ za 532 korisnika 

koji su umirovljenici ili osobe u dobi od 65 godina 
ili starije s područja Punta i Stare Baške.   

Osobama koje imaju navršenih 80 i više godina 
u predblagdansko vrijeme poslani su bonovi u iz-
nosu od 100,00 kuna namijenjeni za kupovinu na-

mirnica i potrepština te je za tu svrhu Općina Punat 
osigurala bonove u vrijednosti od 12.500,00 kuna 
za 125 osoba. 

Općinski načelnik krajem godine posjetio je 
osobe s prebivalištem na području Općine Punat, a 
koje su smještene u domovima za starije i nemoćne 
osobe te je utvrđeno da je u domovima na otoku 
Krku smješteno 12 osoba I to: u Domu za starije 
osobe „Mali Kartec“ Krk 7 osoba, u Domu za starije 
i nemoćne osobe „Kuća Sunca“ u Korniću 4 osobe i 
u Domu za starije osobe u Milohnićima 1 osoba. 
Uručeni su im simbolični poklon-paketi povodom 
Božića za koje je utrošeno 914,86 kuna. 

Od Andrinje 2020. godine do ovogodišnje An-
drinje isplaćeno je 11 naknada za novorođenu djecu 
u ukupnom iznosu od 81.000,00 kn i to za: 

· prvo dijete - 25.000,00 kuna za 5 djece, 
· drugo dijete - 21.000,00 kuna za 3 djece, 
· treće dijete - 20.000,00 kuna za 2 djece, 
· četvrto dijete - 15.000,00 kuna za 1 dijete. 
U Dječji vrtić „Sveta Mala Terezija“ u Puntu upi-

sano je 15 djece - jasličara, ali je dvoje djece ostalo 
neupisano. U Dječjem vrtiću „Katarina Frankopan“ 
- Područnom vrtiću Punat upisano je 51 dijete, upi-
sana su sva djeca, odnosno ostalo je 9 slobodnih 
mjesta za upis.  

U Osnovnoj školi „Fran Krsto Frankopan“ - Po-
dručnoj školi Punat u školskoj godini 2021./2022. 
upisano je sveukupno 126 učenika, od čega 18 pr-
vašića.  

Pravo na jednokratnu novčana pomoć za kupnju 
školskih udžbenika u 2021. godini ostvarilo je 46 
srednjoškolca s prebivalištem na području Općine 
Punat, a sveukupni iznos sufinanciranja iznosio je 
23.000,00 kuna. 

Ove školske godine Ministarstvo znanosti i obra-
zovanja financiralo je udžbenike obveznih predmeta 
za sve učenike osnovnih škola, a Općina Punat fi-
nancirala je nabavu radnih bilježnica i dopunskih 
nastavnih sredstava obveznih predmeta za koje je 
izdvojeno 43.795,85 kuna. 

U školskoj / akademskoj 2020./2021. godini sti-
pendirano je 15 učenika i 29 studenata za što je 
ukupno izdvojeno 167.400,00 kn, a dodatno je is-
plaćena i jedna stipendija za poslijediplomski studij 
u iznosu od 10.000,00 kuna. 

U školskoj / akademskoj godini 2021. / 2022. 
za stipendiju se prijavilo 8 učenika i 22 studenta za 
što će biti izdvojeno 154.800,00 kuna, a dodatno 
će biti isplaćene i tri stipendije za poslijediplomski 
studij u ukupnom iznosu od 30.000,00 kuna. 
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KD ČRNIKA 
 

Komunalno društvo Črnika održava javne i ze-
lene površina na području Općine Punat. Da 
bi nam mjesto bilo lijepo i turisti i izletnici 

rado navraćali velika pažnja posvećuje se parkovima  
i šetnici oko koje ima posla cijele godine. Bilo da se 
radi o sječi bolesnih stabala i sadnji novih, šišanju  
travnjaka ili pak uklanjanjem kamenja koje jugo iz-
baci iz mora na šetnicu vrijedni djelatnici komunal-
nog društva uvijek su prisutni.   

Tijekom ove 2021. godine najzahtjevniji zahvat 

bilo nam je uređenje novog kružnog toka na ras-
kršću za Staru Bašku u ulici Kralja Zvonimira koji 
su u potpunosti hortikulturalno uredili i izveli  dje-
latnici KD Črnika. Isto tako uređena je nova zelena 
površina kraj istezališta nasuprot restorana Vele 
vode. 

Osim održavanja javnih i zelenih površina na 
području općine Punat KD Črnika je ujedno i upra-
vitelj groblja Sveti Blaž u Puntu i groblja Sveti Marko 
u Staroj Baški. Pored vođenja administrativnih pos-
lova koji su povezani sa grobnim mjestima, uko-
pima, raznim evidencijama i slično najveći dio posla 
odnosi se na čišćenje i održavanje same infrastruk-
ture groblja.  

Dana 1. studenog obilježen je blagdan Svih 
Svetih. Taj dan Stara Baška obilježava dan 
svog mjesta i Župe, koji je i ove godine uve-

ličan slavljem svečane mise, procesijom do groblja 
i odrješenjem. Svečanosti je nazočilo oko 40-ak 
mještana, dok je ispred Općine Punat prisustvovao 
načelnik Daniel Strčić. Kao i prošle godine, radi 
poštivanja epidemioloških mjera izostao je domje-
nak za mještane ali je održana zdravica u dvorištu 
stare škole u Staroj Baški. 
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Godišnjak Općine Punat „Od Andrinje do An-
drinje“ prilika je za upoznavanje svih sta-
novnika naše općine s turističkim rezulta-

tima i kretanjima unutar godine dana, kao i 
najavama za narednu 2022. godinu.   

Usprkos svim nedaćama početkom godine zbog 
kojih su mnogi početkom godine ponovo prizivali 
katastrofične prognoze, već u svibnju mjesecu odre-
đena kretanja pokazala su i dala, iskusnim turistič-
kim djelatnicima, naznake kako bi 2021. godina 
mogla polučiti dobre rezultate.  

Predsezona je pokazala određene trendove koji 
su nagoviještali bolju turističku budućnost koja se 
u lipnju odjedanput „rasplamsala“ na oduševljenje 
kako turističkog, tako i ostalih sektora u gospodar-
stvu, naročito trgovine. Već početkom srpnja zazi-
valo se rezultate iz 2019.godine, te s nestrpljenjem 
očekivalo rekordni kolovoz i dobru post sezonu. 

Ukupni turistički promet za razdoblje 1. siječanj 
– 30. listopad 2021.g., od 91.603 dolazaka i ostva-
renih 601.530 noćenja, pokazuje Indeks od 149,30 
u dolascima i 130,48 u noćenjima u odnosu na 

2020. godinu, te Indeks 80,24 u dolascima i 80,07 
ostvarenih noćenja u odnosu na rekordnu 2019. go-
dinu. Od ukupnog broja dolazaka domaći čine 9% 
(+3%) a strani gosti 91% (-3%), dok u noćenjima 
domaći ostvaruju 14% (-1%) a strani 86% (+1%). 
U Puntu je od ukupnih ostvareno 78% dolazaka i 
80% noćenja a u Staroj Baški 22% dolazaka i 20% 
noćenja, što je na razini prošlih godina.  

Kako je turistički promet rastao tako se pristupilo 
i organizaciji raznih događanja.  Početkom godine 
pokrenut je projekt fotografiranja privatnog smješ-
taja financiran od strane TZO Punat u želji za boljom 
vidljivošću i kvalitetnom promocijom privatnog 
smještaja. Ovim putem pozivamo one pružatelje us-
luga u domaćinstvu koji nisu iskoristili ovu moguć-
nost neka se jave u Turistički ured, kojom prilikom 
mogu podignuti i prigodni AntiCovidSafety kit, za 
sigurniji boravak njihovih gostiju. Za Valentinovo 
organiziran je on-line koncert klape RAŠKETA u ga-
leriji TOŠ, a za međunarodni praznik Dan žena on-
line koncert klasične glazbe u Interpretacijskom cen-
tru maslinarstva Stari toš, u izvedbi Vivien Galletta, 
sopran i Vladimira Babina, piano. U suorganizaciji 
s turističkim zajednicama s otoka Krka, tijekom svib-
nja i lipnja održane su biciklijade KRK BIKE STORY 
i gastro manifestacija KRK FOOD STORY, kao i pro-
mocija nove odnosno proširene Camino Krk rute 
Sv. Jakova. U suradnji s BBK Mirakul u proljeće je 
organizirano natjecanje u downhill spustu MIRAKUL 
liga Punat - Vela draga, koje je privuklo iznenađujući 
broj učesnika i pratioca ove vrlo zahtjevne biciklis-
tičke discipline.  Ove godine po prvi puta Punat je 
bio domaćin obilježavanja Svjetskog dana joge, ko-
jom prilikom je gost bio veleposlanik Republike In-
dije NJ.E. Raj Kumar Srivastava sa svojom suprugom 
i kćerkom. Svečanost je priređena u suradnji s vo-
diteljicom yoga treninga Svjetlanom V.Radovčić, 
koja je yoga treninge održavala od 21. lipnja do 12. 
rujna. Tijekom sezone održano je više promenadnih 
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koncerata u Puntu i Staroj Baški, uz nastupe klapa 
INTRIGA, LUKA, RAŠKETA, TRAMUNTANA i ZVO-
NIMIR. U glavnoj turističkoj sezoni u suradnji s TZG 
Krka, TZO Baška, Malinska i Omišalj, organizirani 
su ponedjeljkom koncerti pod nazivom „Acoustic 
Monday“, utorkom i četvrtkom koncerti klasične 
glazbe, dodatno festival „Klasika na Košljunu“, sri-
jedom „Storytelling & Interpretacijske šetnje po 
Puntu“, te nedjeljom koncerti „Jazz on Sunday“. 
Povrh toga u suradnji s „Novi zvuk“ i „Vox Artes“ na 
Trgu zahvalnosti i na plaži „Medane“ organizirani 
su koncerti zabavne glazbe i dječje kazališne pri-
redbe. Tijekom svibnja i lipnja održane su tri umjet-
ničke izložbe u galeriji Toš, te izložba podvodnih 
fotografija s 3. UWPM CUP-a Punat, 2018.g., tijekom 
srpnja i kolovoza na otvorenom. Nakon godine 
pauze održan je i 3. PUNAT CRAFT BEER festival s 
izvanredno dobrim odazivom publike bez obzira na 
izostanak izvođača odnosno žive glazbe. Ove godine 
u rujnu, primjereno epidemiološkim mjerama, odr-
žana je i edukativno-ekološka akcija pod nazivom 
„Puntarska draga, svima nam draga“, kao i 7-a ki-
parska kolonija „Punat Sea Art“ od 13.-18. rujna i 
dodatno radi postavljanja mozaika od 4.-5. listo-
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pada, 2021.g., a kao nastavak rada iz 2019. godine. 
U suradnji s Bike Centar Krk organizirano je više 
vođenih i jesenska dvodnevna biciklijada 11. „Osvoji 
Crni biser“ uz nešto slabiji odaziv radi vrlo loših 
vremenskih uvjeta. U obilježavanju 25 godišnjice 
manifestacije „DANI MASLINA“ prigodno je kao 
glavni događaj  bilo upriličeno otvorenje Interpre-
tacijskog centra maslinarstva „Stari toš“ koje je za-
interesiralo predstavnike medija i poveći broj uzva-
nika, nakon čega je slijedio niz događanja: izložba 
fotografija, edukacije za ugostitelje i maslinare, de-
gustacije maslinovog ulja, prezentacija alata i stro-
jeva potrebitih u maslinarstvu te zanimljive radio-
nice i za kraj pješački pohod na Veli vrh.  

Tijekom turističke sezone „tajni gost“ u dva je 
navrata boravio u Puntu te se može reći kako su 
ukupni rezultati zadovoljavajući, no određene ka-
tegorije usluga u ugostiteljskoj ponudi su u opadanju 
kvalitete, te ćemo morati poraditi na poboljšanju 
odnosno podizanju kvalitete pružanja ugostiteljske 
usluge. U sezoni 2021. godine zabilježen je porast 
u poštivanju zadanih standarda u ukupnom rezul-
tatu u odnosu na prethodno mjerenje 2018. godine 
u mjeri od 0,97 postotnih poena, odnosno rezultat 
je sa 74,82% porastao na 75,79%. Porast u kvaliteti 
usluge u odnosu na prethodno mjerenje je zabilježen 
u tri kategorije a to su INFORMACIJE, JAVNI 
UREDI:BANKA/POŠTANSKI URED I SMJEŠTAJ. Pad 
u kvaliteti usluge zabilježen je u svih preostalih pet 
kategorija a najveći pad zabilježen je u kategoriji 
BAR u iznosu od 17,68 pp. Obzirom na problema-
tiku radne snage koja već niz godina zabrinjava i 
opterećuje ugostiteljske objekte, ali i sve ostale, nije 
čudo da se ovakav pad pružanja kvalitete usluge 
događa upravo u ovoj kategoriji. Stoga nam ne pre-
ostaje ništa drugo nego organizirati edukacije za 
postojeću radnu snagu i pokušati u suradnji sa obra-
zovnim institucijama i gospodarstvom raditi na za-
državanju odnosno sprečavanju odlaska radne 
snage. 

U narednoj godini planira se održavanje i obo-
gaćivanje dosadašnjih manifestacija te realizacija 
novih događanja i obogaćivanje turističke infras-
trukture. Također se planira postava digitalnog dvos-
tranog totema i mobilne aplikacije za jačanje turis-
tičke ponude Punta i Stare Baške, za goste koji već 
borave u destinaciji. Neki od planiranih projekata 
prijavljeni su na razne natječaje, te se nadamo kako 
će biti i sprovedeni u narednoj godini. 

Koristimo priliku pozvati sve iznajmljivače, uko-
liko to još nisu, neka podmire svoje obveze plaćanja 
turističke pristojbe, koja se plaća paušalno u 3 rate 
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sa krajnjim rokom dospijeća 30. rujna tekuće go-
dine. 

Od kako je sustav e-Visitor pokrenut, pružatelji 
usluga u domaćinstvima i OPG-ima uplatnice od-
nosno nastala dugovanja mogu vidjeti unutar sus-
tava e-Visitor – podizbornik financije. 

Unutar sustava e-Visitor iznajmljivač samostalno 
prati zaduženja, sa rokovima plaćanja.  

Primijetili smo da populacija u poznijim godi-
nama još uvijek očekuje poštom navedene uplatnice 
te time dolazi do nepodmirenja obveza. 

Stoga Vas pozivamo da osobno posjetite naš Tu-
ristički ured u Puntu, gdje ćete dobiti sve potrebne 
informacije a po potrebi će se tiskati uplatnice za 
plaćanje turističke pristojbe, te pomoć u izračuna-
vanju obveza za plaćanje turističke članarine i eko-
loške pristojbe. 

 
U želji za uspješnijom i zdravijom godinom, že-

limo vam Čestit Božić i Sretnu Novu 2022. godinu! 
 

Branko Karabaić, direktor 
Mirela Zelić, recepcionar 

TZO Punat
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Novi bazen s morskom vodom, dječji bazen, vanjski 
i unutarnji fitness, muzej maslinarstva, pitoreskno 
selo s nekoliko kamenih, tradicionalnih kuća... 

sve to i još puno više je nedavno predstavila Marina 
Punat grupa, kao dio svoje strategije razvoja u idućih 
pet godina. Njome planiraju još više osnažiti poziciju 
jedne od najboljih marina u Hrvatskoj, ali i razvijati svoj 
kraj, kao još ljepše i sadržajnije mjesto za život svih mješ-
tana Punta i Stare Baške.  

- Naši su planovi za razvoj marine i brodogradilišta 
zaista ambiciozni jer znamo da se samo novim ulaganjima 
i stalnim unaprijeđenjem možemo boriti s najboljima na 
Jadranu i u susjednim zemljama. Našoj marini planiramo 
podići kategoriju na pet sidara no, razmišljamo i o razvoju 
brodogradilišta. Zato će jedno od naših prvih ulaganja 
biti novi travelift, kojim ćemo u brodogradilištu moći po-
dizati sve brodove do 500 tona težine i kojim postajemo 
jedino brodogradilište na Jadranu s takvom mogućnošću 
te jedno od svega nekoliko takvih na Mediteranu. Zašto 
je to važno i za mještane a ne samo one koji rade u bro-
dogradilištu? Zato jer ćemo s novom investicijom u tra-
velift smanjiti buku, ukinuti navoz i omogućiti još bolju 
ekološku zaštitu – navodi Marijan Topolovec, direktor 
Marina Punat grupe. Dodaje kako su se u strategiji razvoja 
neprestano vodili mišlju o ekologiji i održivom razvoju, 
ali i dodatnim sadržajima, koji će obogatiti život mještana 
i njihovih gostiju.  

Zato će, uz sve ranije navedeno, urediti šetnice prema 
mjestu, nastaviti s donacijama za uređenje i opremanje 
škole, ali i pomagati brojnim lokalnim udrugama, koje 
se i same trude da Punat i Stara Baška budu bolja mjesta 
za život. Ujedno, planiraju i izgradnju obrtničkog centra, 
novog prostora kojim žele poboljšati uvijete rada i ubrzati 
rast i razvoj lokalnih obrtnika.  

Dakako, svi ti planovi podrazumijevaju ulaganja u 
tehnologiju i ljude, pa iz Marina Punat grupe poručuju 
kako planiraju uložiti 160 milijuna kuna u razvojne pro-
jekte i nova zapošljavanja.  
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OPG „Pulina“ vlasnika Igora Šimunića smješteno 
je na samoj međi Punta i Kornića, a postoji već 
dugih dvadeset godina. Primarna djelatnost nam je 
pčelarstvo i proizvodnja proizvoda od meda. Čovjek 
poznaje i rabi pčelinje proizvode još od davnina, a 
o čemu nam govori mnoga literatura. Osim drago-
cjenih prehrambenih proizvoda, postoje i ostale lje-
kovite vrijednosti koje nalazimo u košnicama , a to 
su propolis, pčelinji otrov, vosak. Dakle, slobodno 
možemo reći da pomoću pčelinjih proizvoda čuvamo 
i jačamo zdravlje, a znanost koja govori upravo o 
toj temi zove se apiterapija. Budući je naš OPG u 
pravom smislu riječi obiteljski posao, tako je ljubav 
prema apiterapiji s godinama postajala sve izraže-
nija i željeli smo je još više upoznati i uvesti u sva-
kodnevni život naše obitelji ali i svih ostalih zainte-
resiranih pojedinaca. Ove godine krenuli smo i na 
stručno usavršavanje u području apiterapije, a kako 
bi smo bili što stručniji u onome čime se bavimo. 
Ovog proljeća realizirali smo ideju za koju smo se 
pripremali protekle dvije godine i u našem pčeli-
njaku izgradili API komoru. Što je API komora? API 
komora je drvena kućica smještena u našem masli-
niku.  

Ulaskom u kućicu osjeti se aromatičan slatkasto 
drvenasti miris koji daje naslutiti kako se tu dešava 
nešto posebno. U njoj se nalaze tri košnice s pčelama 
na čijem gornjem otvoru postoje vratašca čijim po-
dizanjem možete „zaviriti“ u košnicu (naravno preko 
zaštitne mrežice) i doživjeti atmosferu koja unutar 
košnice prevladava. Na vrhu košnice postoji otvor 
iznad kojega je mali uređaj koji uvlači zrak iz koš-
nica u crijevo i do maske za inhalaciju. Korisnik se 
udobno smjesti u stolici ili se ispruži na ležaju, pris-
loni masku za inhalaciju na nos i usta te započinje 
inhaliranje.  

Uživanje u smirujućem zujanju pčelica, dok vas 
zapljuskuje aromatičan miris košnice i pčela obično 
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traje 20 do 30 minuta te se  može provoditi više 
dana uzastopno i ponavljati nekoliko puta godišnje.  

Kome se preporučuju inhalacije zrakom iz koš-
nica? Prvo i najvažnije osobama koje nisu alergične 
na pčelinje proizvode, a potom svima onima koji 
gaje ljubav prema apiterapiji. Aromatičan zrak iz 
košnice sadrži: propolis, matičnu mliječ, pergu koja 
osim bjelančevina sadrži i aminokiseline, biljne hor-
mone, faktore rasta stanica, ugljikohidrate, minerale 
(kalcij, kalij, magnezij, fosfor i dr.), vitamine E, 
rutin, mikroelemente (bakar, željezo, sumpor, cink, 
kobalt, zlato, titan, platinu), vosak i nektar u ispa-
ravanju. Udisanje zraka iz košnice služi kao pomoć 
kod bolesti dišnog sustava (bronhitisa, alergija, 
astme), migrena, za podizanje imuniteta organizma 
i poboljšanje općeg psihofizičkog stanja organizma, 
kod kardiovaskularnih bolesti, stresa, poboljšava 
opće stanje organizma.  

Api inhalacije se posebno preporučuju sportašima 
zbog povećanja plućnog volumena i relaksacije or-
ganizma.  

Povratne informacije naših dosadašnjih korisnika 
su više nego pozitivne i nadamo se da će i ubuduće 
biti na dobrobit korisnika. API komore su novost na 
našim prostorima i s ponosom možemo reći da na 
području Primorsko- goranske županije smo jedina 
API komora.  

 
Željka Šimunić, mag.praesc.educ. 
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Kamp Škrila odlično se pripremio za sezonu, 
a gosti su bili izrazito zadovoljni svim mje-
rama zdravstvene sigurnosti koje su se pro-

vodile u okviru Valamar Health&Safety programa.  
V-Health&Safety je program zdravstvenih, higi-

jenskih, sigurnosnih i ekoloških standarda koji Va-
lamar primjenjuje kako bi osigurao najvišu razinu 
sigurnosti gostiju. U cilju prilagodbe novonastalim 
uvjetima, V-Health&Safety program je dodatno una-
prijeđen implementacijom novih protokola u skladu 
s preporukama zdravstvenih organizacija vezanih 
za Covid-19. Osim implementacije novih protokola 
osigurano je još više prostora za goste - na recepciji, 

u restoranima, na bazenima, plažama i svim ostalim 
zajedničkim sadržajima. U kampu ovaj program bi-
lježi visokih 89% zadovoljnih gostiju. 

U srpnju i kolovozu se u Beach Baru, na veliko 
zadovoljstvo gostiju, dva puta tjedno organizirala 
živa glazba koja je svakako doprinijela ugođaju kam-
piranja.  

 
Nekoliko komentara gostiju: 
 
Proveli smo predivan odmor! Okoliš je predivan. 

Muzika u baru na plaži je bila odlična. Nigdje nije 
ovako lijepo kao u ovom kampu. Ostanite ovakvi, 
ništa ne mijenjajte. Savršeno je. Opet ćemo se vratiti. 

 
Već 20 godina ljetujemo u Hrvatskoj. Ovdje je naj-

mirnije, najčišće i najopuštenije mjesto. U svakom 
slučaju preporučiti ćemo ovaj objekt. 

 
Svi su bili jako srdačni, od vrtlara do šefa kuhinje. 

Ovdje smo već po treći put i uvijek je savršeno. Nemojte 
ništa promijeniti. Mi smo se navikli na ovo povučeno 
i mirno mjesto. Odlično je da još uvijek ima tako 
malih mjesta za kampiranje, tako je spokojno! Pre-
poručili smo ovo mjesto prijateljima i obitelji i svi su 
bili oduševljeni. 
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Aktivnosti članova KUD-a Punat u 2021. go-
dini bile su svedene na aktivnosti s minimal-
nim brojem članova, uz poštivanje važećih 

epidemioloških mjera. Ove godine dali smo naglasak 
na aktivnosti naših mladih tamburaša, dok su ple-
sačke probe i koncerti postavljeni u drugi plan. 

Hrvatska matica iseljenika već tradicionalno kroz 
dugi niz godina organizira „Zimsku školu hrvatskog 
folklora“, a ove godine po prvi puta u online izdanju, 
u virtualnom svijetu očuvanja nematerijalne kul-
turne baštine Hrvatske. 

Na školi je sudjelovalo 180 seminaraca iz cijelog 
svijeta, pa tako i iz Hrvatske. Program je bio podije-
ljen u 3 skupine: folklorna, tamburaška i tradicijska 
glazbala, a obrađivala se tematika Dinarske zone. 

Članovi KUD-a Punat, a učenici OŠ Fran Krsto 
Frankopan, Marija Nosić (7. r.), Lovro Valenčić, Luka 
Vidaković. i Marina Baković (5. r.) sudjelovali su, 
kao i Leon Braut i Juraj Mrakovčić, na online preda-
vanjima tamburaške sekcije, koju je vodio g. Tibor 
Bun, te maestro Siniša Leopold. Na radionicama tra-
dicijskih glazbala sudjelovali su Juraj Mrakovčić (učio 
je svirati lijericu) i Marina Baković (sviranje tambure 
samice), a radionice je vodio g. Vjekoslav Martinić. 

Voditelj mlađe folklorne sekcije KUD-a, Gordan 
Franolić pratio je folklorne radionice, a koje su vodili 
programski voditelji: g. Andrija Ivančan, g. Goran 
Knežević, gđa. Kristina Benko Markovica, gđa. Ka-
tarina Mesarić, g. Nenad Milin te g. Vedran Vidović. 
Naše mlade tamburaške nade tijekom online škole 
pratili su Fran Karabaić, voditelj tamburaškog sas-
tava KUD Punat i Maja Lenić, voditeljica mlađe tam-
buraške skupine, uz budno oko Stanka Mihajlovića, 
direktora i koreografa našeg KUD-a. Zimska online 
škola folklora odvijala se tijekom dva vikenda, od 
30. - 31.1., te od 6. - 7.2.2021. godine. 

Da bi dodatno utvrdili gradivo pozvali smo u 
goste g.Tibora Büna, koji je od 12-14.03. radio s 
našim mladim tamburašima. Gospodin Tibor Bün, 
radi kao dirigent i voditelj CTK Varaždin, a ujedno 
i voditelj tamburaške sekcije Zimske škole folklora. 
U par dana s mladima, osim folklorne glazbe (Po-

dravina, Prigorje, Murter) poradio je i na glazbi iz 
poznatog hit filma „Most na rijeci Kwai“ skladba 
“Coloney bogey march” te obradi starogradske pje-
sme “Kad bi ove ruže male”.   

Svoj prvi javni nastup mladi tamburaši su imali 
u Župnoj crkvi Sv. Trojice u Puntu povodom podjele 
sakramenta Prve Sv. Pričesti 23.05., a uveličali su i 
podjelu sakrementa Sv. Potvrde 20.06.2021.g. 

Kako bi prekinuli nepopularni trend nakon duže 
pauze, plesni nastup KUD-a dogodio se, 20. lipnja, 
2021.g. prilikom obilježavanja Svjetskog dana joge 
u Puntu. Tom su prilikom članovi KUD-a otplesali 
Domaći tanac i oduševili kako domaću publiku tako 
i posebnog gosta, veleposlanika Republike Indije 
Nj.E. Raj Kumar Srivastava s obitelji. 

Nadamo se kako će članovi KUD PUNAT ubrzo 
moći sudjelovati i pokazati svoja znanja i umijeća u 
predstavljanju hrvatske folklorne umjetnosti u do-
movini i u svijetu, te nas tako u narednoj godini 
očekuje gostovanje u Finskoj za mlađu folklornu 
skupinu a seniori imaju poziv u Kostariku, još iz 
2020. godine. Koncem iduće godine točnije za An-
drinju 2022., članovi KUD PUNAT započeti će s obi-
lježavanjem 50 godišnjice osnutka. 

Klapa „Rašketa“ kao dio KUD PUNAT, redovno je 
održavala probe, te je ove godine ostvarila, obzirom 
na situaciju zavidan broj od 15-tak koncerata. Kon-
certi su održavani diljem otoka Krka (Baška. Dobrinj, 
Krk, Malinska, Omišalj, Punat i Stara Baška). Po prvi 
puta klapa „Rašketa“ održala je live odnosno virtualni 
koncert za priliku Dana zaljubljenih - Valentinova u 
galeriji TOŠ. Naredne godine klapa „Rašketa“ obilje-
žava 25 godina kontinuiranog rada, te je u pripremi 
snimanje nosača zvuka s koncerata uživo, koji će se 
održavati u raznim mjestima na otoku Krku. 

Uz čestitku za Andrinju – Dan općine Punat, 
svima želimo sretne nadolazeće blagdane te puno 
zdravlja i veselja u Novoj 2022. Godini!! 

Maja Lenić 
Voditeljica mlade tamburaške skupine 

Branko Karabaić 
Predsjednik KUD PUNAT 
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Još jedna pandemijska godina obilježila je našu 
župnu zajednicu u Puntu, ali usprkos tome mo-
žemo istaknuti nekoliko događaja koji su nam 

bili od velike važnosti. 
 

ANDRINJA 
 
Prošlogodišnja proslava nije realizirana kao proš-

lih godina, zbog uvođenja novih epidemioloških 
mjera koja ograničavaju javna okupljanja na 30 
osoba. Nažalost, ni planirana procesija nije održana, 
ali su toga dana bile tri Mise kako bi vjernicima 
bilo omogućeno prisustvovanje. Od toga je svečano 
Misno slavlje održano u 16 sati u koncelebraciji sa 
manjim brojem svećenika nego što je to uobičajeno 
zbog restrikcija koje su bile na snazi. Nakon misnih 
slavlja toga dana, vjernici su mogli kupiti prigodne 
adventske vijence čiji je prilog išao za misijske po-
trebe vlč. Ivice Kordića u Zambiji. 

 
BOŽIĆ 

 
Zbog epidemioloških mjera ove godine nije odr-

žan blagoslov obitelji. 
Kako bi Misama zornicama moglo prisustvovati 

što veći broj vjernika zbog spomenutog ograničenja 
okupljanja, održane su dvije mise, u 06.30 te u 
07.30. A kako su mjere dozvoljavale okupljanje vjer-
nika do 22 sata, Misa polnoćka održana je u 21.00, 
te je i izostavljen prigodni program u kojem sudje-
luju djeca. 

Župnik je pripremio prigodno pismo i božićne 
čestitke za svaku obitelj. 
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ŽUPNA KUĆA JE NAPOKON – ŽUPNA!  
Iako pomalo neobično zvuči ovaj naslov, on je u 

stvari točan – pravno. Župnu kuću u Puntu sagradio 
je krčki biskup mons. Antun Šintić 1823. godine 
kao ljetnikovac. Nakon biskupove smrti, kuća je os-
tala u vlasništvu njegove obitelji. Kako se nametnula 
potreba da župnik u Puntu živi u župnoj kući, kupio 
se spomenuti ljetnikovac i preuredio da ta zgrada 
bude župna kuća i župni ured. Tako se novcem Župe 
Punat i darovima (prilozima) župljana kupila ova 
kuća. Župnik počinje stanovati u župnoj kući 1887. 
godine, i do danas to traje neprekinuto.  

Župna kuća se nalazi u faktičnom vlasništvu i u 
posjedu Župe Punat. Od početka, preko jednog sto-
ljeća i to nitko nije nikada osporavao. No u grun-
tovnici je stajalo kako je Općina Punat vlasnik župne 

kuće. Kako se i zašto Općina uknjižila kao vlasnik 
župne kuće, nema podataka. Čak u zapisniku pri-
mopredaje Župe, jednog župnika drugome, godine 
1898. stoji kako se, između ostalog, predaje župna 
kuća s vrtom. Inicijativom bivšeg župnika vlč. Ivice 
Kordića pokrenulo se ovo pitanje. Pravni put da se 
dođe do rješenja nije lagan. Nakon pribavljanja po-
trebne dokumentacije ovo pitanje stavlja se pred 
Općinsko vijeće Općine Punat, te biva jednoglasno 
prihvaćeno da se Župa Punat može upisati kao vlas-
nik župne kuće u Puntu. 

 
KORIZMA I USKRS 

 
Tokom Korizme vjernici su mogli prisustvovati 

pobožnosti Križnog puta petkom u župnoj crkvi, te 
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nedjeljom ukoliko su to vremenske prilike dozvolile, 
na Prgonu. Na 3. Korizmenu nedjelju održan je 
Križni put na Košljunu. 

Uz pomoć donacija župljana prikupljen je novac 
kojim je omogućena izgradnja vodovoda i postav-
ljanje vodotornja u župi svetoga Petra i Pavla u 
Nkyemi, u Zambiji, novoj župi vlč. Ivice Kordića. 

Ususret Velikom tjednu Covid – 19 „stigao“ je i u 
našu Župu, te su obredi Velikog tjedna održani za-
hvaljujući gvardijanu samostana na Košljunu fra 
Diegu Dekliću te ostalim svećenicima. 

 
PRVA PRIČEST I KRIZMA 

 
U mjesecu svibnju deset naših osnovnoškolaca 

po prvi je put pristupilo euharistijskom stolu, te bla-
govalo Tijelo Kristovo. Ovo je bila radost ne samo 

njihovih obitelji, već i cijele naše župne zajednice.  
Planirana Krizma u travnju ipak je zbog cjelo-

kupne situacije održana u mjesecu lipnju. Krčki bi-
skup mons. Ivica Petanjak je krizmao 18 kandidata. 
Koji su odlučili primiti sv. Potvrdu i time su potvrdili 
svoju vjeru koju su dobili krštenjem, potvrdili su 
odluku da pripadaju Isusu Kristu, koje žele slijediti 
i u životu nasljedovati.  

 
TIJELOVO 

 
Svetkovina Tijelova održana je tradicionalnom 

tijelovskom procesijom. Kao što je to već i običaj, 
oltari su postavljeni na ustaljenim mjestima te su 
ulice okićene bjelinom i cvijećem zahvaljujući an-
gažmanu župljana. 

 
NOVA ŠKOLSKA GODINA 

 
Za početak nove školske godine održana je sveta 

Misa s blagoslovom djece i školskih torbi. Misno 
slavlje animirao je dječji zbor s novom voditeljicom 
s. Marijom Dijanom Mlinarić, koja je zamijenila s. 
Anu Tereziju Vuradin koja je otišla na službu u Hr-
vatski Leskovac. 

Uz početak nove školske godine moramo napo-
menuti kako smo pomogli školovanju velikog broja 
djece u Zambiji u misijskom djelovanju vlč. Ivice 
Krodića, kao i u izgradnji nove župne kuće. 

 
SVETA MALA TEREZIJA 

 
Obilježen je blagdan Svete Male Terezije zaštit-

nice dječjih jaslica koje vode časne sestre karmeli-
ćanke BSI. Pod Misom su blagoslovljena djeca i ruže 
koje podijeljene djeci i roditeljima. Misno su slavlje 
animirala vrtićka i školska djeca. 

 
OBNOVA ZGRADE „KINA“  
– PASTORALNOG CENTRA 

 
Već se dugi niz godina nameće potreba sanacije 

i obnove zgrade pored župne crkve koja se naziva 
„kino“ ili „pastoralni centar“. Našoj župi je potrebno 
da se ta zgrada uredi kao pastoralni centar. Ovu 
potrebu je prepoznala i naša biskupija, koja će jed-
nim dijelom financijski pomoći u ovom projektu. 
Trenutno je u izradi idejni projekt, te prikupljanje 
potrebne dokumentacije, a potom i izrada glavnog 
projekta. Ideja bi bila da u prizemlju bude prostor 
za druženje i okupljanje i velika dvorana. Na katu 
bi bile tri prostorije (dvorane) za vjeronauk.
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Početak godine, uz koronu, započeo je katas-
trofalnim potresom u Banovini. Djelatnici 
GDCK Krk uz volontere, članove otočnih DVD-

a svakodnevno prikupljaju sve što je potrebnom u 
tim situacijama. Prve donacije prema stradalnicima 
kreću na staru godinu. U tom periodu na otoku bo-
ravi 151 stradalnik, smješteni u privatnom smješ-
taju, vlastitim objektima ili kampu Ježevac u Krku. 
Naša volonterka uz djelatnika Caritasa krčke bisku-
pije obilazi stradalnike u kampu noseći pakete 
hrane, odjeće, obuće, pružaju psihološku pomoć. 
Humanitarna pomoć dijeli se u prostoriji DVD-a 
Krk, nakon čega se skladište seli u Malinsku. Općina 
Malinska-Dubašnica daje nam na korištenje pros-
torije Udruge umirovljenika. Stradalnici zatečeni na 
otoku do odlaska u svoje domove humanitarnu po-
moć mogli su preuzeti svakodnevno ili po pozivu. 
U kampu Ježevac organiziramo dolazak „Crvenih 
nosova„ koji su svima izmamili osmjehe. 

Prema Banovini proslijeđena je humanitarna po-
moć u vrijednosti 150.000,00 kuna i donacija 
opremljenog brodskog kontejnera vrijednog 
72.000,00 kuna + prijevoz 7.750,00 kuna. 

Besplatni preventivni pregledi madeža provedeni 
su u Domu zdravlja Krk u Krku u 4 termina, tijekom 
kojih je pregledano 135 osoba. 

Podijeljeni su humanitarni paketi „Vaš dar za 
pravu stvar„ i bonova „Studenac„. 

Podijeljeni su kompleti PRVE POMOĆI školama, 
vrtićima, turističkim zajednicama, Općinama i 
Gradu Krku. 

Besplatna obuka neplivača namjenjena djece od 
5 – 8 godina održavala se tijekom srpnja i kolo-
voza. 

Provedena je akcija „Solidarnost na djelu„ uz po-
moć nastavnika i učenika, prilikom koje su prikup-
ljena novčana sredstva usmjerena za potrebe liječe-
nja djece. 

Eko akcija „Crveni križ u plavom okviru„ orga-
nizirala se uz pomoć PD Obzova i Komunalnog po-
duzeća Vecla d.o.o. iz Krka te se aktivno sudjelovalu 
u čišćenju priobalja. U akciju su bili uključeni i naj-
mlađi članovi PD-a Obzova. 

Naši djelatnici volontirali su u Sportskoj dvorani 
Zamet prilikom masovnog cijepljenja građana. 

Gradsko društvo Crvenog križa Krk bilo je do-
maćin obilježavanju 25. godina službe spašavanja 
života na vodi HCK i ekološke zaštite priobalja. 

Tijekom godine provodimo tečajeve prve pomoći 
za vozače, radnicima na radnom mijestu i upotreba 
AVD-a (kardiopulmonalna reanimacija uz upotrebu 
AVD-a). 

 
DOBROVOLJNO DARIVANJE KRVI 

Tijekom godine organizirano je 6 akcija darivanja 
krvi. Unatoč mnogim preprekama možemo sa za-
hvalnošću reći da smo imali veći broj darivatelja 
koji su pristupili akcijama od planiranoga. 

Zahvaljujućim našim darivateljima krv čeka pa-
cijente, a ne pacijenti krv. Od rijetkih smo zemalja 
u svijetu da imamo tu privilegiju. Dobili smo i 40 
novih darivatelja. 

Dana 25. listopada obilježava se Dan darivatelja 
krvi koji ističe humanost, plemenitost i bezgraničnu 
ljubav prema čovjeku. Na taj dan organizirana je 
podjelu priznanja jubilarnim darivateljima krvi. 

Iz Općine Punat priznanja su dobili: 
- za 10 puta darovanu krv Marin Žic i Nikola 

Bonifačić 
- za 20 puta darovanu krv Andrija Orlić i Željko 

Braut 
- za 40 i 50 puta darovanu krv Marko Žitnjak
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Sukladno epidemiološkoj situaciji i prepo-
rukama relevantnih tijela, posebna zadaća 
bila je organizirani svakodnevni boravak 

na zraku. Boravak na otvorenom vanjskom pros-
toru (dvorištu, šetnji) dio je planiranih svakod-
nevnih aktivnosti u našim jaslicama. Planira se i 
ostvaruje u skladu s vremenskim uvjetima. Mnoge 
smo aktivnosti (likovne, glazbene, pričanja priča, 
obroke i slavljenja rođendana) proveli pod sjeni-
com. Igra u pješčaniku, na toboganu, njihaljkama, 
posebice slobodna igra s raznovrsnim poticajem za 
kretanjem i spoznaju,  sve je to pomoglo cjelokup-
nom razvoju djece te kvalitetnijoj i raznovrsnijoj 
komunikaciji među djecom.  

Poseban interes posvetili smo našoj godišnjoj za-
daći „Sveci sportaši“. Proučavajući njihove živote i 
načela kojima su se vodili u postizanju svetosti željeli 
smo učiti kako se zajedno igrati, vježbati, uživati u 
igri. Kada nam vremenske prilike nisu dozvoljavale 
igru na dvorištu, naša je soba dnevnog boravka 
imala izgled „organizirane“ dvorane s poligonima 
za provlačenje, skokove, penjanje. Zatim mala sobna 
košarka, stolni nogomet, tenis i odbojka s balonima, 
igre gađanja, kuglana, prema dobi i interesima naših 
malenih.  
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Mnogi su sveci pisali o važnosti sporta i sami se 
bavili se sportom. Sv. Ivan Pavao II govori: „Sport 
ne otkriva samo fizičke sposobnosti čovjeka već i 
njegove intelektualne i duhovne kapacitete. Sport 
se ne oslanja samo na fizičku snagu i izdržljivost 
mišića već ima i dušu. Sportaši imaju veliku od-
govornost. Njihov je poziv učiniti sport prilikom 
za suradnju i dijalog, za premošćivanje jezičnih 

barijera, za doprinos razvoju kulture i borbi protiv 
rasizma i za razvoj civilizacije ljubavi.“  

Sv. Ivan don Bosco veliku je ulogu pridavao od-
goju kroz igru, u tzv. Pedagoškom pristupu preven-
tivnog sustava te ističe: „Igrajte se, skačite, vičite, 
samo nemojte griješiti.“  

U svojim istraživanjima slijedili smo sve glavne 
značajke i osobitosti godišnjih doba, prema sklopo-
vima aktivnosti i važnijim događajima. Dan vrtića – 
Blagdan svete Male Terezije proslavili smo s vrtić-
kom i školskom djecom u župnoj crkvi. Velike blag-
dane, Božić i Uskrs, Majčin dan i Dan očeva, oproštaj 
od velikih „jasličara“ popratili smo prigodnim pje-
smicama i poklonima koje su izrađivala djeca. Sla-
vilo se puno skromnije zbog nemogućnosti druženja, 
ali zato ne manje važnije. Sve smo to uvijek provo-
dili s misli vodiljom:  „Sve što može, dijete i mora 
napraviti samo” (M. Montessori). U životno-prak-
tičnim aktivnostima, potičući djecu vlastitim pri-
mjerom, ali i verbalno, vodeći  računa o dobi djeteta 
i njegovoj razvojnoj fazi, njegovim individualnim 
mogućnostima, učili smo  pospremati igračke, izu-
vanje i obuvanje obuće, samostalno pranje ruku (od 
puštanja vode, uzimanja sapuna, zatvaranja vode, 
brisanja ruku), samostalno jedenje i pijenje iz čaše, 
pospremanje stola nakon ručka, skidanje i oblačenje 
odjeće i sl. 

Za kraj pedagoške godine naši najmlađi izradili 
su kolaž sliku Blažene Djevice Marije  koji je objav-
ljen u katoličkom tjedniku „Glas koncila“, povodom 
Svetkovine Velike Gospe.  

Odgojiteljice: Narcisa Modrušan  
i s. Marija Barbara Šprajc
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Još jedna godina u kojoj je „novo normalno“ – 
postalo normalno je iza nas. Djeca su se izne-
nađujuće dobro snašla u novonastalim uvje-

tima druženja, igre i zabave. Budući da je bitna za-
daća naše Ustanove u protekloj pedagoškoj godini 
bila razvoj motoričkih vještina i poticanje socio-
emocionalnog razvoja djeteta, pokret smo imple-
mentirali u sve aktivnosti odgojno-obrazovnog rada 
te smo i okruženje koncipirale tako da spontano 
potiče djecu na pokret. Usprkos pandemiji, uspjeli 
smo ostvariti suradnju s našom društvenom sredi-
nom. Općina Punat i Udruga puntarske užance da-
rivale su, kao i svake godine, djecu prigodnim blag-
danskim poklonima u prosincu. Dječjim likovnim 
radovima na temu „Zdravlje“ sudjelovali smo na 
uređenju prostora renoviranih ambulanti u Puntu. 
Uključili smo se u projekt „Živjeti zdravo - Tjedan 
zdravlja u vrtiću“ kojeg organizira Hrvatski zavod 
za javno zdravstvo. Radovima djece i odgajateljica 
sudjelovali smo na ovogodišnjoj izložbi Dječjeg vr-
tića Katarine Frankopan u krčkoj Galeriji „Decuma-
nus“ s temom „Sva lica dječjih emocija“.  

 

PČELICE 
 
U odgojno – obrazovnoj skupini „Pčelice“ ofor-

mili smo „Motorički centar“ opremljen sobnim bi-
ciklima, poligonima i raznim rekvizitima za vjež-
banje kao svakodnevni poticaj na tjelesnu 
aktivnost. Kroz društvene, dramske, socijalne i te-
rapeutske igre te kroz implementirani vjerski od-
goj razvijali smo emocionalnu stabilnost i samo-
regulaciju, socijalne i komunikacijske vještine.  

Od realiziranih projekata u radu s djecom iz-
dvajamo dva u kojima su se djeca posebno an-
gažirala. Projektom „Vitaminima do zdravlja“ 
djeca su stekla nove spoznaje o važnosti imuni-
teta u očuvanju zdravlja što je posebno važno 
u ovo vrijeme aktualne pandemije. Istražujući 
naš zavičaj, djeca su pokazala interes za upoz-
navanje šire društvene zajednice pa se tako 
razvio projekt „Moja domovina“. Izradi smo 
maketu Punta, kartu otoka Krka, istraživali 
posebnosti i simbole. 

Suradnja s našim roditeljima, koje sma-
tramo najvažnijim suradnicima u odgojno-
obrazovnom radu s djecom, bila nam je 
prilično ograničena zbog propisanih epi -
demioloških mjera, ali smo poštujući mjere 
socijalnog distanciranja na vanjskom pros-
toru ipak uspjeli uz pomoć roditelja obilje-
žiti „Mesopusni utorak“. Pred kraj 
pe da goške godine oprostili smo se od 
naših „Pčelica- predškolaca“ i njihovih ro-
ditelja na završnoj svečanosti „Vrtiću do-
viđenja, škola me sada zove“  s prigodnim 
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programom, pjesmom, plesom, dramatizaci-
jom, a djeca su na poklon dobila uspomene na 
dane provedene u vrtiću!  

Ove godine u našem smo vrtiću organizirali 
održavanje volonterske akcije za mlade „72 sata 
bez kompromisa“ pod koordinacijom Caritasa 
Biskupije Krk kako bi se uljepšalo i obogatilo 
dvorište sa igralima za djecu. Pored mladih vo-
lontera na akciju se odazvalo i nekoliko naših 
roditelja. Svi zajedno doprinjeli su ljepšem i ve-
selijem okruženju za boravak djece na vanjskom 
prostoru. 

Odgojiteljice:  
Smiljana Barši i  Rozana Radolović 

 
 

LEPTIRIĆI 
 
U odgojno- obrazovnom  radu skupine „Leptirići“ 

od mnoštva svakodnevnih planiranih i neplaniranih 
aktivnosti, ono što posebno možemo izdvojiti jest 
svakako partnerstvo i suradnja s roditeljima što sma-
tramo jednim od najvažnijih čimbenika koji izravno 
utječe na dobrobit djeteta. Tijekom cijele pedagoške 
godine nastojali smo roditelje informirati o radu 
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skupine  i uključivati ih u naš od-
gojno-obrazovni rad. To nije bilo 
jednostavno  zbog  epidemioloških  
pravila uzrokovanih pandemijom  
corona  virusa, ali ipak pronašli smo 
način na koji možemo održati našu 
bitnu zadaću. Osmislili smo priču 
kojoj su scenarij uz djecu napisali 

roditelji na način da su djeca započela „izmišljenu“ 
priču,  snimku smo poslali roditeljima u viber grupu, 
a roditelji su se nadovezivali na scenarij. Neki su 
snimili svoj glas, neki su crtali, neki pisali. Kada je 
priča bila gotova, djeca su nacrtala glavne likove.  
Kao rezultat ove „suradnje na daljinu“ nastala je 
slikovnica pod nazivom „Pustolovine jednog ma-
čića“, koju smo  dali na tiskanje. Na ovaj način pos-
tigli smo sinergiju skupine, zajedništvo i partnerski 
rad s roditeljima, a  unatoč posebnim uvjetima. Dio 
tiskanih slikovnica  poklonili smo našim predškol-
cima za uspomenu  na dane provedene u vrtiću, a 
posljednje druženje s njima organizirali smo  na li-
jepom izletu brodom po puntarskoj uvali.  

Odgojiteljice:  
Marija Orlić i Željka Šimunić 

 
BUBAMARE 

 
U vremenskom periodu od Andrinje do Andrinje 

u skupini Bubamare događalo se mnoštvo raznolikih 
sadržaja. Istaknuli bi projekt Putujemo svijetom ko-
jeg su inicirala djeca svojim znanjima, a poneka i 
iskustvom. Kroz igru, koja je ujedno i ključna osnova 
formiranja predškolskog djeteta, upoznali smo  raz-
ličite svjetske kulture, plesove, znamenitosti i obi-
čaje. Istaknuli bi da su se djeci osobito dojmile mu-
mije u koje su se i maskirala. Gradili smo piramide, 
izrađivali tradicionalne afričke kuće i nakit te plesali 
afričke plesove. U suradnji s roditeljima oživili smo 
povijest zbivanja u rimskom koloseumu.  Na kraju 
putovanja svijetom uvijek je lijepo vratiti se kući pa 
smo se vratili našem puntarskom kraju i dotakli se 
naših običaja i kulture: od puntarske kuće, plesa 
(tanac po domaću), tradicionalnih jela te čakavske 
besede gdje su se djeca iskazala svojim crtežima 
kaške, piture, poneštre itd., a i roditelji uključili pu-
tem Viber grupe (kojom u ovo “novo normalno 
doba” najviše komuniciramo). Naglasit ćemo još da 
je bitna zadaća ustanove bila razvoj motoričkih vješ-
tina što smo implementirali kroz projekte te smo 
svakodnevnom tjelovježbom ukazivali na važnost 
tjelesnog vježbanja, a i sami smo se educirali u tom 
području.  

 Odgajateljice:  
Anamarija Maričić i Sarafina Zeko
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Godina od Andrinje do Andrinje obuhvaća 
dvije školske godine. Zanimljivo je da je u 
zadnje dvije upisan jednak broj učenika – 

129. Nastava se i dalje izvodi u 8 razrednih odjelje-
nja u jutarnjoj smjeni. 

Protekli je period posebno obilježila velika do-
nacija uređenja školskog vrta na kojoj možemo za-
hvaliti Marini Punat i Udruzi Sr-
cem za Punat. Školski je okoliš 
poprimio potpuno novi izgled, a 
rastom bilja mjesto će dobiti 
pravu malu zelenu oazu. 

Osim rada u vrtu radilo se i u 
masliniku koji su profesionalno 
obrezali članovi obitelji naših ovo-
godišnjih sedmaša. 

Unatoč nastavi na daljinu koja se provodila go-
tovo 3 mjeseca u školi je odrađeno mnogo malih 
projekata: obilježeni su Europski dan jezika, Dan 
kruha, Dan kravate, šestaši su brali masline, Sv. Ni-
kola, Dan ružičastih majica, Dan glagoljice i glago-
ljaštva. Po drugi put smo Dan škole proslavili na 
daljinu. 

Dvaput nam je voditeljica Mozartina održala ra-
dionice pjevanja i pravilnog disanja.  

Učenici su se bavili i humanitarnim radom. U 
predbožićno vrijeme su prikupljali pribor za koris-
nike dječjeg doma, zatim smo prikupili 6 mobitela 
koje ne koristimo za akciju #obitelj na dar i njima 
pomogli starijim osobama na Covid odjelu u Za-
grebu da se video pozivima povežu s obiteljima u 
vrijeme blagdana, a pred Uskrs smo slagali poklon 
kutije i poslali ih učenicima sisačke škole. 

Godina je zaključena obnovom knjižnog fonda 
u vrijednosti 24 tisuće kuna koju je provela Općina 
Punat. 

Nadamo se da će prilike u predstojećoj godini 
dozvoliti bar pokoji izlet i ekskur-
ziju jer je prošle godine samo če-
tvrti razred iskoristio jedan dan u 
Gorskom kotaru za oproštaj od 
učiteljice Irena. 

 
Martina Jurjević,  

voditeljica škole
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ŠKOLA AMBASADOR  
EUROPSKOG PARLAMENTA 

 
Obilježavanje Dana Europe u svibnju 2021. u našoj 

je EUčionici okrunjeno panel diskusijom Građani i EU: 
pogled u budućnost. 

Ovo događanje su organizirale Zaklada Friedrich 
Ebert, Europski dom Vukovar i dvije škole uključene u 
EUčionicu: Gimnazija Vukovar i Srednja škola Hrvatski 
kralj Zvonimir, Krk. Predavači su bili: veleposlanik 
Francuske, Nj.e. Gaël Veyssière, veleposlanik SR Nje-
mačke, Nj.e. dr. Robert Klinke i dr. Nebojša Blanuša, 
izv. prof. na Fakultetu političkih znanosti u Zagrebu. 

Iznimna nam je čast što su moderatorice ove panel dis-
kusije bile mlade ambasadorice, među kojima i Ana 
Marija Žic iz Punta, tada učenica 3. razreda gimnazije 
Srednje škole Hrvatski kralj Zvonimir. 

Uz Ana Mariju Žic, ambasadorice EU Parlamenta 
su i Puntarke Leonarda Burigo i Nicole Toffolon. 

U kolovozu 2021. Srednja škola Hrvatski kralj Zvo-
nimir, Krk i Gimnazija Vukovar osvojile su prvo mjesto 
među gotovo 60 škola u RH u provedbi programa 
Škola ambasador Europskog parlamenta za šk. god. 
2020./2021. 

Škola je stekla status Škola ambasador Europskog 
parlamenta za 2020./2021. godinu, naše vrijedne uče-
nice i učenici status ambasadora juniora savladavši sve 
module i zajedničku EUčionicu, a mentorica Gordija 
Marijan status ambasadora seniora Europskog parla-
menta. 

 
NAGRAĐIVANJE - NATJECANJA 

 
Dana 1. srpnja 2021., općinski načelnik Daniel Str-

čić primio je maturanticu Anu Lipovac koja je na Dr-
žavnom natjecanju iz Talijanskog jezika osvojila 2. 
mjesto, kao i njezinu profesoricu- mentoricu Zvjez-
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danu Morožin Karabaić. Uz cvjetne bu-
kete, načelnik je svojim gošćama uručio 
i simbolični ček na iznos od 800,00 
kuna, koliko iznosi nagrada za izvrsnost 
u školovanju i sportu te im zaželio puno 
sreće i uspjeha u profesionalnom i pri-
vatnom životu, a Ani ostvarenje snova 
upisom na željeni studij medicine. 

 
100 GODINA  
SREDNJOŠKOLSKOG  
OBRAZOVANJA  
NA OTOKU KRKU 

 
Nakon što je dan ranije, 11. listo-

pada 2021. otkrivena spomen-ploča na 
mjestu gdje je prije točno jednoga sto-
ljeća započela s radom Mala realna gim-
nazija, dana 12. listopada 2021. 
predstavljena je Monografija Srednje 
škole Hrvatski kralj Zvonimir, Krk 1921. 
– 2021.    

Profesorice Daria Papa i Mirjana Ko-
madina Mergl predstavile su vrijedno i 
značajno izdanje  stogodišnje povijesti 
krčkog srednjoškolskog obrazovanja. 
Uredništvo Monografije čine; Đurđica 
Cvitkušić, Mirjana Komadina Mergl, 
Elena Lipovac, Gordija Marijan, Daria 
Papa i Ana Pasarić. Za lekturu su zas-
lužne Lijana Bolšec, Andreja Dunato, 
Mirjana Komadina Mergl, Daria Papa i 
Zdenka Stegnjaić, dok su za grafičku 
pripremu bile zadužene: Mirjana Koma-
dina Mergl, Elena Lipovac i Daria Papa. 

Najopsežniji dio Monografije, nakon 
Uvodnog dijela župana i ravnateljice, zauzima poglav-
lje Svjedočanstva vremena u kojemu se kroz Fotovre-
meplov upoznajemo s najvažnijim događajima iz 
povijesti Škole. Poglavlje Naša škola danas sadrži po-
datke o provedenim europskim i međunarodnim pro-
jektima škole koji su sinonim suvremenog 
obrazovanja; Erasmus, Etwinning projekti kao i Škola 
ambasador EU parlamenta i RCK (Regionalni centar 
kompetentnosti). Školski vremeplov kronološko je pu-
tovanje školskim jednogodišnjim i kraćim projektima 
usmjerenima na njegovanje i očuvanje kulturne baš-
tine otoka, kao i prisjećanje na humanitarne akcije, pu-
tovanja, posjete kazalištima, sajmovima, eko-akcije i 
dr. U poglavlju Vrednovanje škole možete čitati o us-
pjesima na državnoj maturi, iskustvima i razmišlja-
njima učenika, roditelja i nastavnika o nastavi na 

daljinu, ali i o nastavnicima promoviranima u zvanje 
mentora i savjetnika. Jedno od dužih, ali mnogima i 
zanimljivijih poglavlja, Imenik je svih učenika i nastav-
nika koji su se odgajali, obrazovali i poučavali u našoj 
školi tijekom jednoga stoljeća, od 1921. do 2021. go-
dine. Mediji o nama poglavlje je većine novinskih i di-
gitalnih članaka objavljenih o radu škole u proteklom 
desetljeću. 

Nakon promocije Monografije, u predvorju Srednje 
škole Hrvatski kralj Zvonimir postavljena je izložba fo-
tografija i dokumenata iz stogodišnjeg rada Škole, a 
koju je pripremila prof. Gordija Marijan. 

Učenici ugostiteljskog programa, budući kuhari i 
konobari, zajedno sa svojim nastavnicima prof. San-
drom Morožin i Sašom Bešlićem, priredili su prigodni 
domjenak za uzvanike.
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Jaht klub Punat ove 2021. godine obilježava 
vrlo lijepu i značajnu obljetnicu, 70. godina 
od osnutka i utemeljenje kluba. Svoj rad i ak-

tivnost temelji na osnutku Jedriličarskog društva 
“Vihor” Punat, koji je osnovan davne 1951. godine 
u Puntu. 

Prva jedriličarska regata u Puntu održana je  već 
slijedeće godine 1952. Zahvaljujući potpori JD “Ga-
leb” Kostrena, Brodogradilištu Punat, osnivačima 
društva i zaljubljenicima u jedrenje, jedrenje se po-
novno vratilo u Punat i Puntarsku dragu. 

U JK Punat jedri se uspješno u jedrilicama  
“zvjezda-stela”, “šljuka”, a 70-ih godina započinje 
se jedriti u klasi “optimist”, gdje mladi jedriličari 
postižu odlične rezultate. Najznačajnija aktivnost i 
rad društva je Međunarodna jedriličarska regata za 
klasu krstaš “Punat” koja se održava od 1985. go-

dine. JK “Vihor” Punat, djeluje sve do 1992.godine, 
kada mjenja ime u Jaht klub Punat. 

Godine  1993. Međunarodna regata mjenja ime, 
u Međunarodna jedriličarska regata za klasu krstaš 
“Croatia cup - Punat”. Iste godine održano je u 
sklopu Croatia cup i Državno prvenstvo Hrvatske 
za krstaše. 

U okrilju Croatia cupa 1995. u Puntu je održano 
i Državno prvenstvo za klasu J-24. 

Od 1998. godine, JK Punat više godina bio je 
domaćin regati “Austria cup”. 

Pored navedenih regata, JK Punat vrlo je aktivan 
u akcijama “Puntarska draga svima nam draga”, 
kao i u oblježavanju svetkovine Sv. Nikole - “Mikulja 
va Puntu”. 

Uz sva nastojana i želje da nastavimo rad s naj-
mlađima u tome nismo u potpunosti uspjevali. Ne-
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dostajale su nam jedrilice, oprema, klubske pros-
torije i trener. 

Na svečanoj sjednici JK Punat, i proglašenju po-
bjednika Kupa Hrvatskog Primorja, koja je održana 
u Puntu, u studenom 2011. iscrpno  smo izvjestili o 
uspjesima naših jedriličara u klasi krstaš, i radu. 

Na istoj  svečanoj Skupštini  obilježili smo 60.go-
dina od osnutka kluba. Prigodnim priznanjima za-
hvalili smo se osnivačima i najaktivnijim članovima 
kluba. Našu lijepu obljetnicu i rad u klubu, prepoz-
nala je i Općina Punat, te je  za Blagdan i Dan Op-
ćine Punat “Andrinju 2011” te  nam je dodijelila  
Priznanje. 

U proteklih zadnjih 10 godina slobodno možemo 
reći da je rad u JK Punat vrlo aktivan i zapažen. Re-
dovito se održavaju regate “Croatia cup- Punat”, 
“Kup Košljun”, regata za klasu optimist. Posebno 
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nas raduje da se je u Marinu Punat i Punat, vratila 
regata “Alpe Adria Saling Week” - Austria cup. 

Vrlo uspješno održavamo “Ljetnu školu jedrenja 
za klasu optimist”, koju je u posljednjih 10 godina 
uspješno završilo više od 250 mladih polaznika. 

Stvaranjem novih uvjeta u radu kluba, nabavkom 
novih jedrilica, kontejnera, opreme, gumenjaka, 
kombija, a nadasve dolaskom trenerice, jedrenje je 
ponovno zaživjelo u Puntu. Gotovo sva oprema, je-
drilice, gumenjak, kombi, kontejneri, i rad kluba fi-
nancira se iz donacije Marine Punat, u kojoj se klub 
i nalazi. 

U zadnjih četiri godina naši mladi jedriličari, njih 
petnaest, predvođeni trenericom, postižu odlične 
rezultate na regatama u Hrvatskoj, na Županijskom 
i Državnom prvenstvu. Pored već spomenutog “ 
Kupa Košljun”, u Puntu se već više godina održava 
u “Županijski jedriličarski kamp za majmlađe. 

Kruna uspjeha naših jedriličara pored učestvo-
vanja i odličnih rezultata na regatama u Hrvatakoj,  
je i učestovanje na međunarodnim  regatama u Polj-
skoj, Mađarskoj i Sloveniji. 

Svi naši rezultati i uspjesi objavljeni su na našoj 
stranici kluba. I ove godine vrlo uspješno smo odr-
žali Školu jedrenja za klasu optimist. Na završnoj 
svečanosti, 25 polaznika u dvoboj jedrenju pokazali 
je svoje umijeće i stećeno znanje. 

Ove godine nismo posebnom svečanosti obilje-
žavali 70.godišnjicu osnivanja  kluba. Možemo reći 
da je svaki naš trening, odlazak na regate, sjajni re-
zultati najljepša čestitka 70.godišnjici  osnivanja 
kluba. 

 
JAHT KLUB PUNAT DANAS 

 
U klubu se jedri u klasama Optimist, Laser i Kr-

staš. Klub tijekom godine organizira 3 regata. Naši 
jedriličari natječu se diljem Hrvatske i u inozemstvu. 
Nastojimo popularizirati jedrenje organizacijom 
škola jedrenja za djecu u dobi od 7-12 godina u je-
drilicama klase Optimist, kojima prenosimo znanje 
i ljubav prema ovom zabavnom i popularnom 
sportu. Kroz našu školu jedrenja tokom ljeta prođe 
30-ak djece ne samo sa otoka nego i susjednih nam 
država. Nakon škole jedrenja djeca mogu nastaviti 
trenirati u klubu, priključiti se natjecateljskom timu. 

Kao i kroz sve ove godine ovim početnim tečajem 
sigurno su animirani budući skiperi, mornari, jedri-
ličari, sportaši i rekreativci jedrenja.  

Kako bi i oni osjetili čari natjecanja, organizirana 
je mala regatu kojoj je prisustvovalo 15-ak polaznika 
škole jedrenja. Natjecanje je bilo zanimljivo i napeto. 
Uz gromoglasno navijanje i bodrenje u kome su 
prednjačili roditelji i bake odvijala se borba za svaki 
centimetar. Upravo su roditelji iskazivali veselje i 
ponos na svoju djecu vidjevši ih kako su svladali 
osnove jedrenja, odnosno kako se snaći sam u barci 
na moru. 

Posebno nam je značajno da trening i natjecanje 
naših jedriličara bude prije svega sigurno, jer je 
zdravlje djece i njihova sigurnost na moru i na pu-
tovanjima najvažnija. Zbog toga Marina Punat pok-
lanja veliku pažnju održavanju i nabavi nove opreme 
(vanbrodski motori, gumenjaci, prikolice, kombi) 
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te nabavci opreme koja bi nam omogućila još kvali-
tetniji rad i održavanje razine postignutih rezultata. 

Zainteresiranim klubovima i reprezentacijama 
nudimo mogućnost organiziranja treninga i jedrili-
čarskih kampova, te priprema za regate. Klubovi i 
takmičari mogu koristiti resurse kluba za spuštanje 
i dizanje jedrilica i gumenjaka u more, te odlaganje 
jedrilica kao i prostorije za briefing. 

JK Punat već više od deset godina sudjeluje u 
ekološkoj akciji “Puntarska draga, svima nam 
draga”, kao i proslave blagdana sv. Nikole u Puntu. 
JK “Punat” uspješno surađuje s klubovima na našem 
otoku kao što su JK “Plav” (Krk), JK “Malinska” 
(Malinska) i JK “Vihor” (Baška). Omogućava im tre-
niranje u Puntarskoj dragi i korištenje klupskih pros-
torija kako bi potaknuli djecu na zajedništvo, oču-
vanju tradicije i što uspješnijem daljnjem radu 
klubova. 

Klub tijekom godine organizira 3 regata. Orga-
niziranje Međunarodne regate za klasu krstaš Punat 
od 1985.godine, a od 1993. pod nazivom Croatia 
cup Punat. 

JK Punat pruža i pomoć pri organiziranju regate 
Austria cup, YC Austria od 1998.godine, a danas 
pod nazivom Alpe Adria Sailing Week.  Ove godine 
uspješno se organizirala od 03.-07.10.2021. 

Od 2012.godine organizira se regata za klasu 
optimist pod nazivom “Kup Košljun”. Isti se boduje 
za Kup Hrvatskog Primorja. JK Punat jedan je i od 
nosioca jedriličarskog kampa JS PGŽ / Jedriličar-

skog Saveza Primorsko goranske Županije. Ove go-
dine bezuspješno smo se trudili organizirati Kup 
Košljun i Cratia Cup zbog trenutne situacije sa pan-
demijom i pomanjkanja slobodnih termina u doba 
odobravanja natjecanja, ali nismo se obeshrabrili i 
veselimo se novoj sezoni gdje smo uvjereni da će se 
regata istih održati u još većem broju. Usprkos tre-
nutnoj situaciji naši najmlađi natjecatelji i rekreativci 
nastavili su naporno trenirati i pripremati se za na-
tjecanja koja predstoje. 

Nastavili smo se aktivno i redovito natjecati na 
svim regatama u Primorsko-goranskoj županiji koje 
se boduju za „KUP“ PGŽ-a gdje smo započeli osvajati 
značajnije rezultate. Istaknuti ćemo najznačajniji 
rezultat Dominika Tokića, 6. mjesto na Državnom 
prvenstvu u Splitu. Ove godine Leon Braut ispisuje 
stranice Jaht kluba Punat i sudjeluje na prvim me-
đunarodnim regatama u Poljskoj, Mađarskoj, Slo-
veniji i Italiji.  
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U ovom teškom i kriznom vremenu možda je više 
nego ikad važno ujediniti sve snage, iskustva i 

znanja i činiti nešto dobro. I za svoju obitelj, ali i 
zajednicu u kojoj živimo. Upravo je ta misao vodilja 
dovela do osnivanja nove udruge „Srcem za Punat“. 
Udruga je okupila grupu entuzijasta, kojima je stalo 
da njihovo mjesto bude još bolje i ugodnije za život, 
za sve generacije Puntara i stanovnika Stare Baške. 
Okupila se ekipa volontera, ljudi koji su se kroz 
život dokazali u raznim profesijama i uspješni su, a 
sada su spremni svoje znanje i iskustvo besplatno 
podijeliti sa svojim susjedima i svima u zajednici. 

Udruga se bavi raznim temama i projektima, a 
prvenstveno se fokusira na nekoliko područja: po-
moć potrebitima, sport i mlade, ekologiju, kulturu i 
otočnu baštinu, kao i na razvoj destinacije i lokalnog 
gospodarstva.  

Jedna od prvih prošlogodišnjih akcija bila je po-
moć starijim i nemoćnim osobama te Puntarima i 
Starobašćanima iz inozemstva oko blagdana Svih 
svetih, naši su mlađi članovi umjesto njih obišli gro-
bove, upalili svijeće i položili cvijeće. Tako smo ispu-
nili želje naših starijih Puntara i Starobašćana, a i 
njih zaštitili od pandemije. Akcija se ponovila i ove 
godine, a kako je bilo više prijavljenih nego lani, vje-
rujemo da ćemo akciju provesti i slijedeće godine.  

Volonteri Udruge su sudjelovali i u međunarod-
nom volonterskom projektu „72 sata bez kompro-
misa“ koji animira mlade i promiče solidarnost, za-
jedništvo, kreativnost i volonterstvo. Odrađeno je 
19 volonterskih akcija koje su se održale u različitim 
mjestima na otoku Krku i u različitim ustanovama i 
udrugama, a u kojima je ukupno sudjelovalo 80-ak 
sudionika. 
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Druga velika akcija bila je Srcem za Punat – Sr-
cem za djecu. Njome smo pozvali dobre ljude na 
prikupljanje osnovnih potrepština za domove za 
nezbrinutu djecu i u obiteljima lošijeg imovinskog 
stanja. Upravo u krizi naši sumještani i otočani po-
kazali su veliko srce za djecu i pomogli koliko god 
su mogli. Posebno nam je drago što su se u akciju 
uključili i mnogi sportski klubovi i gospodarstvenici 
s cijelog otoka. Prikupljeno je čak 4 kombija po-
trepština i darova. Akcija će se provoditi i u 2022. 
godini, nadamo se sa sličnim uspjehom kao i prve 
godine. 

U više navrata uređivali smo okoliš osnovne škole 
u Puntu. Pored volontera naše udruge, imali smo 
pomoć nekoliko obrtnika iz Punta u vidu mehani-

zacije za iskope. Radovi su se izvodili po projektu 
Studija Perivoj i krajobrazne arhitektice Dobrile Kra-
ljić te uz stručno vodstvo inženjera hortikulture 
Ivana Petraka, a sadni materijal donirala je Marina 
Punat kojoj se zahvaljujemo. 

Udruga je tijekom prve godine pokrenula i brojne 
druge manje akcije, kao što je prikupljanje pomoći 
za stradale u potresu u prosincu 2020., akciji čišće-
nja glomaznog otpada na području općine Punat, 
uređenje gušterne iznad donjeg sela u Staroj Baški, 
dječje radionice tijekom ljetnih mjeseci, akciju čiš-
ćenja plaža, prijevoz starijima i nemoćnima do dok-
tora… U prvoj godini rada Udruge broj volontera 
se značajno povećao, odrađeno je 10-ak akcija za 
provedbu kojih je utrošeno nešto više od 300 vo-
lonterskih sati. 

Istim tempom nastavljamo i ove godine, trenutno 
pripremamo Srcem za Punat – Srcem za djecu 
2021., a potom nastavljamo sa projektima koji će 
našu zajednicu učiniti još boljom i ugodnijom.  

 
Iva Šulina, predsjednica
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BBK MiraKul  
 

Aktivnosti Brdskog biciklističkog kluba Mirakul 
su se u 2021 godini opet nastavile zbog male 

pauze tokom 2020. godine uzrokavane koronavi-
rusom. 

Na stazi Vela draga u Puntu 29. i 30 svibnja 
2021. godine je održana prva utrka na otoku Krku 
u downhill/enduro kategoriji biciklizma pod nazi-
vom MTB Vela draga koja je također prva utrka Mi-
rakul lige – amaterska liga u svim kategorijama brd-
skog biciklizma. Zbog potrebe održavanja utrke 
staza Vela draga je očišćena, obnovljena te su na 
njoj izgrađeni novi elemetni poput različitih skokova 
i zavoja. Na utrci je sudjelovalo pedeset vozača u 4 
kategorije juniori, men, seniori i woman. Također 
je na utrci nastupilo 6 članova kluba BBK Mirakul. 

Članovi BBK Mirakul su u 2021. godine nastupili 
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70 godišnjaci - punat, 2021.
Ivica Žic, Krunoslav Miler, Ankica Brkić, Nikica Karabaić, Darka Bogetić, Mirjana Zec, Ivo Franolić, Pero Orlić M.

Cvetka Žic, Dinka Polić, Sonja Vidaković, Mirjana Justić. Snježana Miler, Ruža Martinčić, Neda Karabaić, Marija 
Dubravica, Halida Fakin, Luka Paljević vlč.



na još četiri utrke: MTB Enduro Zagreb Grmoščica 
2021., Enduro Sljeme 2021. – prvenstvo grada Za-
greba, državno prvenstvo Enduro Perun 2021. i 
SloEnduro Grožnjan 2021. – prvenstvo Slovenije u 
enduro disciplini. Najbolji rezultati ostvareni su na 
državnom prvenstvu Enduro Perun 2021. u Dugom 
ratu – osvojeno drugo mjesto u kategoriji M2 te 
treće mjesto u juniorima i na SloEnduro Grožnjan 
2021. u Grožnjanu – osvojeno drugo mjesto u kate-
goriji amateri e-bike dok su na ostalim utrkama os-
tvareni vrlo dobri rezultati. 

 Također BBK Mirakul je sudjelovao i pružio po-
dršku prilikom održavanja događaji Krk Bike Story, 
Adria Outdoor Session – Baška, KRK’N’ROLL 2021. 
MTB MARATON – Adria bike te smo organizirali 
natjecanje skokova u moru pod nazivom Sea jump 
jam 2021. 

Povodom dana Općine Punat 28. i 29. studenog 
2021. godine ćemo organizirati i održati zadnje kolo 
Mirakul lige pod nazivom Enduro Punat 2021. koja 
će se voziti na tri staze (stagea) te time završiti Mi-
rakul ligu za 2021. godinu. 

 
Hrvoje Marjanović 

predsjednik kluba BBK Mirakul 
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BoĆarSKi KluB 
“punat” 
 

Proteklih godinu dana sve aktivnosti Boćarskog 
kluba „Punat“ provodile su se u skladu sa epi-

demiološkim mjerama i naputcima Hrvatskog bo-
ćarskog saveza i Boćarskog saveza Primorsko – 
goranske županije u čijem smo radu aktivno su dje -
lovali. 

U lipnju je završena sezona 2020/21 Međuop-
ćinske lige – Istok gdje je smo zauzeli 4 mjesto. Se-
zona 2021/22 započela je početkom rujna i po prvi 
puta igra se u četverokružnom sustavu. Nakon 5 
odigrana kola zauzimamo 2. mjesto. 

Organizirali smo turnir povodom dana Općine – 
„Andrinja 2020“, dok će se 7. memorijalni turnir 
„Zvonko Nekić“ odigrati u studenom. Sudjelovali 
smo na turnirima održanim u Omišlju, Selcu i Dram-
lju.  

Nakon što je 6 godina predsjednik kluba bio 
Momčilo Marković krajem kolovoza izabran je novi 
predsjednik Davor Pijaca.   

Boćarski klub „Punat“ još se jednom zahvaljuje 
svim sponzorima, pojedincima i organizacijama koji 
pomažu naš rad. 

udruga FeniX 
 

Udruga Fenix i ove je godine aktivno sudjelovala 
u kreiranju sadržaja društvenog života našega 

mjesta, unatoč i dalje neizvjesnoj situaciji s COVID- 
19 virusom. Uz pandemiju koja je oblikovala naše 
živote proteklu godinu, veći se dio zimskog perioda, 
na koji je udruga najviše orijentirana, nisu smjela 
organizirati nikakva okupljanja. Iz navedenih raz-
loga većina predviđenih projekata morala je biti ot-
kazana, ali velik broj ih je i ostvaren.  

Unatoč tome što udruzi ove godine nisu odo-
brena sredstva po projektu za sportska događanja, 
organizirali smo sedam sportskih turnira financira-
nih vlastitim sredstvima i velikodušnim donacijama 
naših sponzora. Tako smo ove godine od sportskih 
događanja organizirali turnir u malom nogometu, 
odbojci na pijesku, piciginu te čak četiri turnira u 
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pikadu. Svi su događaji imali jako dobar odaziv; na 
malonogometnom turniru sudjelovalo je 20 ekipa, 
na turniru u odbojci na pijesku 15 ekipa, turnir u 
piciginu igralo je 5 ekipa, a u pikadu je sudjelovalo 
10 ekipa po turniru. Ukupno preko 200 mladih koji 
su na organiziranim natjecanjima mogli uživati u 
sportu i dobiti priliku boriti se za trofeje i bogate 
nagrade. 

Uz sportske događaje, u suradnji sa Tranzicij-
skom inicijativom “TIKO”, sudjelovali smo u orga-
nizaciji predavanja o održivosti lokalne zajednice. 
Gospodin Zoran Skala sve je prisutne na prezentaciji 
upoznao sa problemima koje možemo očekivati u 
budućnosti ako ne reagiramo pravovremeno. Oso-
bito nam je drago da su se pojavili i predstavnici 
svih listi koje su sudjelovale na izborima za vijeće i 
načelnika u Puntu i Staroj Baški jer su oni ti koji 
mogu pokrenuti potrebne promjene. 

Zbog situacije sa COVID-19 virusom i mjerama 
civilnog stožera koje su se mijenjale iz tjedna u tje-
dan, kao najveći izazov svakako se pokazala orga-
nizacija koncerta ”LET 3” i festivala BeatPoiNt. Us-
prkos svim poteškoćama, uspjeli smo održati 
navedene događaje. Ove godine na BeatpoiNt festi-
valu u dva dana, na dvije pozornice na području 
plaže “Medane”, nastupilo je 26 izvođača sa svih 
strana svijeta (SAD, Velika Britanija, Portugal, Nje-
mačka, Slovenija…). Festival je ove godine imao i 
ogroman odaziv te je tako brojao 2000 ljudi na dan. 
Na organizaciji festivala volonterski je radilo preko 
30 mladih članova udruge iz Punta i okolnih Općina, 
a naši su mladi DJ-i iz Punta imali priliku nastupati 
na festivalu pred tolikom količinom ljudi, s najvećim 
imenima svjetske elektronske scene, što je zasigurno 
jedno nezaboravno iskustvo koje će im dati dodatan 
poticaj za napredak u budućnosti. 

Osim ovih događanja, sumještane, ali i mještane 
susjednih općina, zabavili smo i organizacijom ne-
koliko Pub kvizova koji već duži niz godina imaju 
jako dobar odaziv. Također, udruga je ove godine 
za mlade organizirala pet Boat Party-a u ljetnim 
mjesecima. 

Toliko od udruge za ovu godinu, a nadamo se 
da će nam iduća donijeti popuštanje mjera civilnog 
stožera i još aktivniji rad. 

Za više informacija pratite nas na našoj Facebook, 
Instagram i Web stranici, gdje ćete biti obaviješteni 
o svim novim projektima. 

 
Benjamin Mrakovčić 

Predsjednik Udruge Fenix 
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Karate KluB  
¨KrK croatia¨ 

 
Klub djeluje na području Punta već 11 godina s 

programom karate škole i karate vrtića i trenutno 
ima 35 polaznika. Broji 50-ak članova iz Punta. S 
djecom rade treneri Samuel Roksandić i Viktor Ču-
brić. Stariji članovi kluba treniraju u Vrhu i Krku, u 
različitim grupama i programima koje klub nudi. 
Treba navesti kako zbog pandemije tijekom prošle 
godine treninzi nisu bili mogući, a tako ni natjecanja 
diljem Hrvatske i Europe. Članovi kluba mogli su 
trenirati uz vodstvo i upute trenera putem online 
treninga kako bi se djeca što više držala u potrebnoj 
kondiciji. U takvim izvanrednim situacijama djeca 
sportaši izrazito pate, a i kvaliteta treninga nije ista.  
Djeca su jedva dočekala dozvole treniranja, prvo 
vani, a onda i u dvoranama. Zbog cjelokupne situ-
acije, natjecanja je bilo izrazito malo, pogotovo za 
mlađe dobne skupine.  

Naša je Stella Polonijo redovito odrađivala pri-

preme kluba i reprezentacije tijekom godine te je 
sudjelovala na međunarodnim turnirima. Da sav taj 
trud i rad dođe na naplatu, dokazala je brončanom 
medaljom na Prvenstvu Hrvatske za seniorke polo-
vicom travnja, a onda i najvećim uspjehom do sada 
– zlatnom medaljom na Prvenstvu Hrvatske za 
mlađe seniorke početkom svibnja kojom je postala 
predstavnica Hrvatske u svojoj težinskoj kategoriji 
na Europskom prvenstvu koje se održalo krajem ko-
lovoza u Finskoj (Tempere). Na Europskom prvens-
tvu pokazala je veliku odlučnost i sposobnost iako 
nije uspjela osvojiti i europsku medalju.  

Naši su mlađi članovi bili iznimno aktivni i re-
doviti na treninzima te je za njih organiziran klupski 
turnir. Veselimo se njihovim budućim uspjesima čim 
se pokrenu mogućnosti za turnire.  

Naš je klub ove godine organizirao i proveo pe-
todnevni kršćansko – sportski kamp za djecu pod 
nazivom ¨Priprema, pozor, sad¨ koji je održan po-
lovicom kolovoza i održavao se diljem otoka i malo 
šire (Rijeka i okolica). Sudionici kampa bila su i 
djeca iz Punta, uz sufinanciranje troškova od strane 
Općine Punat.  

Nadamo se daljnjim uspjesima naše djece, novim 
prijateljstvima, novim turnirima i nekakvim nor-
malnijim vremenima u kojima će i sport moći pro-
cvasti.  
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MaŽoretKinje  
otoKa KrKa 

 
Usprkos svim preprekama zbog trenutne Covid 

situacije, Mažoretkinje otoka Krka imaju još jednu 
uspješnu godinu iza sebe. 

Djevojke su se upravo vratile sa šestodnevne tur-
neje po Dalmaciji u sklopu koje su gostovale u Za-
dru, Splitu i Dubrovniku. Na turneju je putovalo 28 
djevojaka koje dolaze iz svih 7 JLS, ali ipak su broj-
čano uvjerljivo prednjačile mlade Puntarke. Naj-
impresivniji i daleko najemotivniji dio turneje bio 
je defile dubrovačkim Starim gradom i čuvenim 
Stradunom koji je bio prepun turista iz cijelog svi-
jeta. Bila je to prilika prisjetiti se zbog čega je tako 
lijepo baviti se mažoret plesom. Naime ova turneja 
dogodila se nakon točno dvije godine od zadnje 
turneje, a razlog tako dugačke pauze leži u situaciji 
s Covidom. Svima je želja da ova turneja označi 
nov početak i da se djevojke vrate na stare staze po 
pitanju turneja kada su samo tijekom 2019. godine 
gostovale u 15 gradova diljem Europe. Osim gore 
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navedenih gradova djevojke su imale priliku upoz-
nati i okolicu Dubrovnika kao i sve njegove zname-
nitosti. Tako su djevojke obišle Zidine, Lovrijenac i 
Srđ, a brodom su upoznale Cavtat, Lokrum i Lo-
pud. 

Usprkos svim ograničenjima i zabranama održa-
vanja redovnih treninga djevojke su se uspjele pri-
premiti i za natjecanja te su se na Mažoret turniru 
okitile brojnim medaljama. Djevojke su se natjecale 
s dječjim sastavom, kadetkinjama i juniorkama i to 
u kategorijama formacija i solo, a Puntarke koje su 
se okitile medaljom su: 

Juniorke solo 
- zlatna medalja: Laura Polonijo, Ella Vuković, 

Paula Žic, Jana Valenčić 
- srebrna medalja: Idora Galjanić, Ana Karabaić 
Kadetkinje solo 
- zlatna medalja: Kiara Zeko, Nola Pajić, Rea Hu-

njadi, Ema Butković, Lora Linardić 
- srebrna medalja: Tisa Mrakovčić, Katarina Žic 
- brončana medalja: Nina Martić, Laura Nikić, 

Gala Šimunić, Matea Zeko  
Dječji sastav solo 
- zlatna medalja: Petra Vidaković 
- srebrna medalja: Ellanie Bertetić 
- brončana medalja: Jelena Žic, Mia Zeko  
Juniorke formacija 
- srebrna medalja: Laura Polonijo, Paula Žic, 

Idora Galjanić, Ana Karabaić, Jana Valenčić, Ella 
Vuković 

Kadetkinje formacija  
- zlatna medalja: Kiara Zeko, Rea Hunjadi, Nina 

Martić, Lora Linardić, Katarina Žic 
- srebrna medalja: Tisa Mrakovčić, Nola Pajić, 

Ema Butković 
Osim gore navedenih događanja bilo je tu još 

puno drugih aktivnosti, a sve u skladu s aktualnim 
epidemiološkim mjerama. Tako su djevojke ugostile 
svoje mažoret prijateljice iz Međimurja, imale cje-
lodnevni izlet brodom na Prvić, Sv. Grgur, Goli otok 
i Rab itd… 

Djevojke upravo kreću s novom avanturom gdje 
će po prvi puta stati ispred filmskih kamera i biti 
dio velike filmske produkcije u režiji Gorana Kule-
novića. Osim filmske karijere djevojke će marljivo 
nastaviti s pripremama za svoje prvo Državno pr-
venstvo mažoretkinja gdje će se natjecati s junior-
skom i kadetskom formacijom, ali i za nekoliko već 
dogovorenih turneja u 2022. godini. 

Ovim putem djevojke žele svima sretan i blagos-
lovljen Božić i uspješnu 2022. godinu!!! 

 

 
 

MAŽORETKINJE OTOKA KRKA 
U FILMU „SMRT DJEVOJČICE SA ŽIGICAMA“ 

 
Dio članica Mažoretkinja otoka Krka sudjelovao 

je u snimanju dugometražnog igranog filma „Smrt 
djevojčice sa žigicama“. Radi se o filmu nastalom 
prema istoimenoj nagrađivanoj knjizi Zorana Ferića. 
Režiju filma potpisuje Goran Kulenović koji se pros-
lavio s brojnim uspješnim TV serijama kao što su 
„Crno – bijeli svijet“ i „Bitange i princeze“, a scenarij 
uz Gorana Kulenovića potpisuje i Zoran Ferić. Rad-
nja filma odvija se na Rabu. Film je kombinacija 
trilera i drame, a usput prikazuje i tipičnu otočnu 
sredinu u dva specifična vremenska razdoblja. 

U filmu se pojavljuju brojna poznata lica hrvat-
skog glumišta kao što su: Ozren Grabarić, Jelena 
Lopatić, Goran Navojec, Borko Perić, Slavko So-
bin… Među svim ovim zvučnim imenima u filmu 
se pojavljuje i 6 članica Mažoretkinja otoka Krka, a 
među njima su i dvije Puntarke Paula Žic i Ella Vu-
ković. 

Za potrebe filma djevojke su se vratile 30 godina 
unatrag tj. u ratnu ’92. godinu pa su i uniforme iz 
tog vremena. 

Mažoretkinje otoka Krka imale su privilegiju 3 
dana boraviti na Rabu i  biti dio ove velike filmske 
ekipe, te aktivno sudjelovati u nastajanju ovog filma. 
Ovo je prilika koja se ne pruža svaki dan i djevojke 
će uspomene s ovog projekta pamtiti cijeli život. 

Na setu su se razmijenili brojni kontakti i dogo-
vorile neke buduće suradnje tako da ovo sigurno 
neće biti posljednji put da gledamo Mažoretkinje 
otoka Krka ispred filmskih kamera, a do tada če-
kamo proljeće 2022. godine kada je planirana pre-
mijera filma „Smrt djevojčice sa žigicama“. 

 
Elizabeta Mikelj, predsjednica 
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MnK punat 
 

Iako je i prošla godina obilježena globalnom pan-
demijom koronavirusa, i mnogi se događaji nisu 

mogli održati, mi ipak nismo bili potpuno u miro-
vanju.  

Škola nogometa je zaživjela, iako nismo imali 
termine u dvorani, treninzi su održavani vani na 
igralištu osnovne škole. Trenirali smo 2 puta tjedno, 
po skoro svim vremenskim uvjetima (nismo uspjeli 
održati samo 4 treninga!). Kroz cijelu godinu smo 
imali 20 djevojčica i dječaka u klubu. Ove godine 
se ta brojka još povećala. Treninzi su kroz rad sa 
stručnim trenerom (uefa licenca), učenje, druženje, 
igru i zabavu, usmjereni na cjelovit razvoj djeteta. 
Nebrojeno puta su djeca nakon treninga ostajala na 
igralištu i dodatno “brusili” svoje nogometne ta-
lente. 

Početkom lipnja smo organizirali turnir, na igra-
lištu osnovne škole, za polaznike škole nogometa. 
Djeca su podijeljena u 4 ekipe i međusobno su odi-
grali nekoliko utakmica dok nismo dobili pobjed-
ničku ekipu. Svaki natjecatelj je dobio majicu, a na-
kon finalne utakmice svim ekipama su dodijeljene 
medalje. Uz roditeljsku podršku, suradnju i sudje-
lovanje, poslije dodjele medalja, nastavili smo dru-
ženje uz roštilj, kolače i piće. 

U srpnju smo održali trotjedni nogometni kamp 
na Košljunu. Djeca su bila podijeljena u dvije grupe 
i naizmjenično po 3 dana u tjednu odlazili na Koš-

ljun gdje su osim treniranja imali i slobodno vrijeme 
za igru i kupanje. Na povratku s Košljuna, netko od 
roditelja je častio pizzom.  Zadnji dan kampa smo 
ponovno odradili turnir za sve polaznike kampa, a 
bili su prisutni i brojni roditelji koji su na kraju odi-
grali utakmicu “cure” protiv” dečki” i zabavili djecu 
i sebe. Na povratku u Punat, svi zajedno smo išli na 
ručak i završno druženje. 

Novu sezonu treninga smo započeli u rujnu sa 2 
termina u dvorani i 1 terminom vani na igralištu 
osnovne škole. U planu su odlasci na izlete i dodatno 
druženje svih polaznika, te ono čemu se svi najviše 
veselimo i iščekujemo – igranje prijateljskih utak-
mica i sudjelovanje na turnirima. 

Što se tiče seniroske i veteranske ekipe kluba, 
nažalost nismo mogli sudjelovati na turnirima, a 
zbog situacije nismo uspjeli obnoviti odigravanje 
ljetnog turnira u Puntu. Ukoliko nam situacija do-
pusti, ove godine ćemo organizirati cjelodnevni ma-
lonogometni turnir ekipa iz općine Punat, koji bi se 
održao u sklopu programa proslave dana općine. 

U nadi da ćemo se uskoro vratiti normalnom ži-
votu, izrazit ću zadovoljstvo da smo u mogućnosti 
baviti se sportom i tako činiti dobro za vlastiti duh 
i tijelo, a najbitnije od svega da smo uspjeli okupiti 
veliki broj djece i njima, u ovo čudno doba, pružiti 
priliku da se druže, treniraju i uživaju u onome što 
vole. 

 
Igor Petrak, predsjednik MNK Punat 
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180 AKCIJA „MOJA HRVATSKA BEZ AZBESTA!“ 
 
Projekt „Moja Hrvatska bez azbesta!“ razvija se 

uspješno već 10 godina i održano je 180 akcija  di-
ljem Hrvatske. Pisanu podršku dobili smo od Mi-
nistarstva zaštite okoliša i prirode te svih županija 
u RH , a ove godine šest županija je i financijski po-
držalo akcije. Sve više JLS-a sufinancira uklanjanje 
i zbrinjavanje kancerogenog azbesta. 

Udružimo se i nastavimo uklanjati azbest iz ži-
votne okoline kako bi lijepa naša bila zdravije mjesto 
za življenje i poželjnija turistička destinacija. 

 

5. E-BICIKLIJADA  
 
Održali smo petu E-biciklijadu, a sve je počelo 

edukacijama po kvarnerskim otocima Krku, Cresu, 
Lošinju i Pagu. Namjera nam je bila poticanje E-
mobilnosti i cikloturizma, motiviranje domaćina 
obiteljskog smještaja da ponude gostima električne 
bicikle i poticanje JLS-a na uvođenje bike sharing 
sustava. Na ovogodišnjoj „E-biciklijadi Punat-Vr-
bnik-Krk-Punat“ sudionicima je sudjelovanje bilo 
besplatno, a to smo postigli uz pomoć pokrovitelja 
PGŽ-a, Općine Punat, Grada Krka, Općine Vrbnik, 
Ponikava i Marine Punat. 

Učestvovali smo kao partner Ponikava u E-bicik-
lijadi DeepSea-EKO produljenje turističke sezone. 

 

KREATIVNE RADIONICE  
 
Radi očuvanja baštine organiziramo razne krea-

tivne i praktične radionice  na kojima učimo razne 
tehnike pomoću kojih vraćamo sjaj starom namješ-
taju, izrađujemo suvenire, autohtone otočne slastica 
koje treba bolje prezentirati i ponuditi gostima, 
upoznajemo i mediteransko bilje koje se koristi u 
izradi sapuna, šampona, svijeća, likera, slastica i sl.  

Radionice sufinanciraju Grad Krk i Općina Punat, 
a ove godine i Grad Novalja. 

Pod pokroviteljstvom Općine Punat 17.07.2021. 
godine održali smo Kreativnu radionicu „Morski ok-
viri“ na kojoj smo od stare tkanine, zavjese i starin-
skih tabletića izradili ukrase. Sudjelovanje na ra-
dionici je bilo besplatno jer je sufinancirala Općina 
Punat. 

 
GALEBOVI U PUNTARSKOJ DRAGI 

 
Četiri godine pratimo kretanje galebova u Pun-

tarskoj Dragi i ukazujemo na problem njegove pre-
komjerne populacije. Galebovi se najčešće spuste u 
Puntarsku Dragu i olakšaju nakon hranjenja na od-
lagalištu Treskavac. 

Na Treskavcu je napravljen zatvoreni sustav pre-
tovara komunalnog otpada i kompostana ali broj 
galebova se ipak ne smanjuje. 

Konzultiramo stručnjake iz Istre koji uspješno 
rade na smanjenju broja galebova već više od 11 
godina, a mi ih nastojimo dovesti u Ponikve, Grad 
Krk i Općinu Punat kako bi prenijeli svoja znanja i 
iskustva.  

 
Nenad Maljković,  

predsjednik udruge Moj otok
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šrd arBun punat  
2020/2021 
 

Za uspješno djelovanje društva pobrinuo se iz-
vršni odbor, nadzorni odbor, tajnica i predsjed-

nik. Predsjednik društva je sazivao sjednice izvršnog 
odbora kad god se za to  ukazala potreba kao i uvi-
jek prije određenih događanja  kako bi se zajednički 
donesla odluka. Najvažniji događaj u poslovanju 
društva je svakako godišnja skupština, koja je odr-
žana 23.07.2021. godine, a na kojoj su se razmatrali 
rezultati za 2019. i 2020. godinu. Društvo  je pozi-

tivno poslovalo i uredno ispunilo sve zakonske 
obveze za poslovnu godinu 2019. i 2020. Uredno 
smo izvršili i sve obveze prema Ministarstvu finan-
cija i našoj općini u obje godine te smo stekli uvjete 
za financiranje po predloženim programima za 
2020. i 2021. godine. Na skupštini smo usvojili plan 
poslovanja za ovu godinu koji će se odvijati prema 
datim uvjetima i financijskim mogućnostima. 

I ova je godina drugačija. Sve aktivnosti se odvi-
jaju u skladu i pod uvjetima koje propisuje stožer 
za zaštitu od pandemije virusa Covid 19. Cjelogo-
dišnja aktivnost sastojala se od takmičenja u sklopu 
HSSRM, klupskih i prigodnih takmičenja.  

Zbog ipak nešto blažih uvjeta se održalo me-
đuopćinsko prvenstvo u udičarenju s obale za ju-
niore i ŠRD ARBUN je bio domaćin. Lijepo i uspješno 
smo 30. svibnja 2021. godine održali  takmičenje 
na kojem je sudjelovalo ukupno 27 takmičara pod 
vodstvom sutkinje Ivane Gržičić i delegata HSSRM 
gosp. Roberta Strmečkog. Na ovom takmičenju naši 

juniori Luka  Karabegović i Kristian Žic  zauzeli su 
ekipno treće mjesto.  

Naši seniori takmičili su se na među županijskim  
i državnim natjecanjima. Najaktivniji je bio Denis 
Županec, a na kup takmičenju u Kostreni sudjelovali 
su Marija Gržančić i Zdravko Žic. 

Naše najmasovnije takmičenje, Ribarski dan, smo 
unatoč ograničavajućim uvjetima ipak uspjeli orga-
nizirati. Kako bi se prilagodili i ispunili uvjete i ove 
godine takmičenje je bilo bez prisustva publike pa 
je povratak ribara bio na sv. Mikul umjesto na Pun-
ćale.  

Na ovogodišnjem ribarskom danu koje 
se održalo od 7. do 8. kolovoza 2021. godine 
sudjelovalo je 14 ekipa  sportsko-rekreativ-
nog ribolova. Učestvovalo je ukupno pede-
setak članova društva, od čega 38 ribolo-
vaca-takmičara. Ulovilo se 91,61 kg ribe, 
odnosno 4476,60 bodova. Najuspješnija je 
bila ekipa „Dalux“, kapetana Andrije Orlića, 
s ulovljenih 46,2 kg ribe tj. 1848 bodova. 
Ekipa UNUK ulovila je i najvredniju ribu - 
lovratu od 0,47 kg. Nakon vaganja i podjela 
pehara i nagrada ekipe su se družile i za-
bavljale od kasnih poslijepodnevnih sati. 

Tradicionalno, i 2020. godine ŠRD Arbun 
je bio nosioc organiziranog obilježavanja 
dana Sv. Nikole. U sklopu zajedničke pros-
lave, vjenčić u more na sjećanje svim pre-
minulim pomorcima, ribarima i poginulim 

u domovinskom ratu položili su predsjednik društva 
i načelnik Općine Punat, gosp. Marinko Žic. 

Do Andrinje još nam ostaje “ARBUNADA”, ribolov 
arbuna koji će na kraju završiti u tavi  uz ugodno 
cjelodnevno druženje, nadajmo se po lijepom jese-
njem vremenu te kup za juniore - Kup Andrinja 
2021.  

Predsjednik ŠRD ARBUN Punat 
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MOP –U16 30.05.21. DAN DRŽAV-
NOSTI-PRAZNIK RIBOLOVA U 

PUNTU (foto: Zdravko Žic)

MOP-U16 Punat 30.06.21.3. 
EKIPNO LUKA KARABEGOVIĆ I 

KRISTIAN ŽIC  (foto: Zdravko Žic)

Ribarski dan 2021. SVI SUDIONICI RIBARSKOG DANA 21 
(foto: Andrija Orlić)



aKtiVnoSti udruge  
uMiroVljeniKa  
opĆine punat 
-Stara BašKa 

od  15.10.2020. – 15.10.2021. godine 

Koncem 2020. godine članovi Izvršnog i Nadzor-
nog odbora imali su 13 izvanrednih dežurstava, 

kojima se u prostoru Udruge umirovljenika od čla-
nova prikupljalo Zahtjeve za dodjelu božićnica umi-
rovljenicima i starijima od 65 godina. U siječnju 
2021. godine zbog zabrane okupljanja radi korone, 
nije bilo redovnih dežustava, već je prvo redovno 
dežurstvo i mjesečni sastanak IO I NO bilo 
03.02.2021. godine. 

Do 15.10.2021. godine bilo je 28 dežurstva i 8 
sastanaka Izvršnog i Nadzornog odbora Udruge umi-

rovljenika Općine Punat. Definiran je 
program rada: izleti, zdravstvena edu-
kacija, posjeti kazalištu, nabava doma-
ćeg mesa i jabuka, posjeti i darivanje 
članova koji navršavaju 90 godina.  

Susret i kava povodom 8. marta nije 
organizirana zbog epidemioloških raz-
loga; Zbog loše epidemiološke situacije 
i strogih mjera, nije bilo posjeta kaza-
lištu ni izleta; Povodom 90.-tog rođen-
dana posjećeno je i darivano 7 naših 
sumještanki i 1 sumještan;  

Većinom glasova članovi IO donijeli 
su odluku da se odgodi Skupština 

Udruge umirovljenika Općine Punat i okupljanje 
90+ za bolje zdravstvene prilike; 10-tak  članova 
udruge je bilo 23.06.2021. godine na izletu MB Ta-
jana na Susku i Iloviku, zajedno s Krčkim umirov-
ljenicima; 

U više navrata organizirana je kupnja domaće 
peradi; 02.10.2021. godine 19 umirovljenika bilo 
je na jednodnevnom izletu u Bribir, Grižane, vinariju 
Pavlomir, Novi Vinodolski i Crikvenicu s Turističkom 
agencijom Arriva Krk;  

Ponedjeljak 11.10.2021. godine započela je tje-
lovježba umirovljenika pod  stručnim vodstvom 
Ivana Orlića.  

Svim članovima i svim stanovnicima Punta čes-
titamo Andrinju i zahvaljujemo se na suradnji i po-
moći.  

Izvršni i Nadzorni odbor  
Udruge umirovljenika Općine Punat.  

Tajnica: Milenka Bonifačić 

udruga Veterana 
doMoVinSKog 
rata otoKa KrKa 
podruŽnica punat 

 

Udruga veterana domovinskog rata otoka Krka 
podružnica Punat prošle je dvije godine u mno-

gome smanjila aktivnosti zbog svima nam poznate 
situacije s pandemijom. Sredstva namjenjena po-
sjetu na neku od braniteljskih lokacija prenamjenili 
smo i pokrenuli akciju skupljanja pomoći za lječe-
njenje našeg viteza Darka Krizmanića. 

Aktivnosti su se ograničile, akcija proslave 25 
godina oluje na nivou županije: 

„zajedno u ratu- zajedno u miru” nije se održala 
po planu, ali smo se nakon paljenja svijeća za dan 
pobjede našli na druženju i roštilju u Lovačkom 
domu. Dio sredstava dobili smo iz proračuna Udruge 
specijalne jeclinice policije Ajkula. Sa udrugom SJP 
Ajkula bili smo i na izletu sa brodom Košljun u 
sklopu njihovog kampa sa podmladkom udruge. 

Uključili smo se u projekt „braniteljske lokacije” 
pa je i puntarski spornenik na interaktivnoj karti 
hrvatske sa svim informacijama o pogibiji našeg vi-
teza Vitodraga. https://branitelji.info/info.html 

Kupili smo svijeće u obliku vukovarskog vodo-
tornja i za dan sjećanja upalili kod spomenika, a 
naš Predrag je opet u moto karavani: „zajedno u 
ratu zajedno u miru” odao počast palim suborcima 
od Prevlake do Vukovara. 

Nakon potresa na Banovini pokrenuli smo unutar 
udruge akciju pomoći stradalima, te zahvaljujući 
na donacijama, puni kombi s robom i potrepštinama 
krenuo je u G. Bačugu, a drugi dio stvari doniran je 
HVIDR-i Petrinja. U međuvremenu je Anton Žic-
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Klačić organizirao još nekoliko kamp kućica i dos-
tavio na Banovinu obiteljima. Na zamolbu HVIDR-
e Petrinja, donirali smo dijelove i popravak kombija 
udruge, kojim se služe za obilazak i pomoć potrebi-
tima i stradalima. 

Nakon svih pokušaja Iječenja i pomoći preminuo 
nam je Darko Krizmanić,  pokopan je uz vojne po-
časti, uz njegove suborce s Banovine, Posavine i ve-
terane Punta. 

Na dan osnivanja 111. brigade 2.7. organizirana 
je svečanost i delegacija podružnice bila je u Omišlju 
na proslavi i druženju. 

Za dan pobjede domovinske zahvalnosti i dan 
branitelja, zapalili smo svjeće i položili cvijeće na 
spomeniku i hodočastili u Batomalj na Goricu u or-
ganizaciji udruge na nivou otoka sa svim podružni-
cama otoka. 

Ove smo godine održali i redovitu izbornu skupš-
tinu. Izabrano je novo predsjedništvo podružnice 
sa predsjednikom Predragom Ragužinom. 

Zadnjih godinu i pol sve se stisnulo i zastalo pa 
tako i naše aktivnosti, nadamo se da će se život po-
lako vratiti u normalu i da ćemo početi ostvarivati 
planove za budućnost. 

Prije svega želimo pomoći potrebitim branite-
ljima, a svakako željimo u rad uključiti i naše naj-
mlađe članove kojih za sada ima pet. Nadamo se 
boljoj godini u svakom pogledu, uz puno zajednič-
kog kvalitetnog druženja. 

aKtiVnoSti podruŽnice 
uaBa  
2021. 

 

Udruga antifašističkih boraca i antifašista otoka 
Krka podružnica Punat i Stara Baška započela 

je ovogodišnju  aktivnost sa posjetom starijim čla-
novima. 

Međunarodni dan sjećanja na holokaust i sprje-
čavanja zločina protiv čovječnosti ove je godine odr-
žan online, ZOOM aplikacijom 27.01.2021. uz pot-
poru Srednje škole Hrvatski kralj Zvonimir Krk te 
osnovnih škola otoka Krka čiji su učenici bili online 
sudionici predavanja prof Tvrtka Božića i prof. Gor-
dije Marijan. 

Za 08.03. Međunarodni dan žena posjetili smo 
sve bolesne i nemoćne članice, poklonivši im cvijet 
uz prigodnu čestitku. Tek 6. lipnja kad je epidemio-
loška situacija dozvolila organizirali smo tematski 

izlet za članice na otok Rab gdje su položili cvijeće 
na spomenik žrtvama zloglasnog logora u Kamporu 
i prisustvovali predavanju Prof. Barića na temu ži-
vota i stradanja u fašističkom logoru. 

Središnje obilježavanje 17. travnja - Dana oslo-
bođenja otoka Krka trebalo se održati u Puntu, ali 
je zbog pandemije virusa COVID-19 i ove godine 
obilježen polaganjem vijenaca i paljenjem svijeća 
kod spomenika NOR-a i domovinskog rata..  

U organizaciji UABA 5. lipnja 21. Godine u Krku 
je održan znanstveno-stručni skup pod nazivom Da-
nuncijada na otoku Krku, povodom stogodišnjice 
prvog uspješnog antifašističkog otpora na hrvatskom 
prostoru (1921. – 2021.),  skupu su prisusrvovali i 
neki članovi podružnice Punat. 
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Članice ispred ulaza u spomen područja groblja logora Kampor



Jedan od predavača bio je teolog i turistički dje-
latnik u mirovini Anđelo Žic sa temom o puntarskom 
otporu arditima i stvaranju “Puntarske republike”. 

Izložba Danuncijada na otoku Krku biti će otvo-
rena u Galeriji Toš četvrtak, 11.11.2021. u 18;00. 
Istu će se moći razgledati do 25.11. u vremenu od 
18 – 19,30 sati. 

Ove godine preminula su nam naša četiri člana 
Miroslav Krstulja, Stanko Gržančić, Marijan Španjol 
i Franjo Kraljić, neka im je vječna slava i hvala. 

  
UABA Otoka Krka –  

podružnica Punat i Stara Baška 

MultiMedijalna udruga 
KrČKa BeSeda 

 

Naša Multimedijalna udruga „Krčka beseda“ os-
novana je 2011. godine kao nakladnik neza-

visnog internetskog portala otok-krk.org s ciljem in-
formirati stanovnike otoka Krka, ali i otočane diljem 
svijeta o svim događanjima na našem otoku i koji 
su vezani za otok; okupiti i motivirati inovativne i 
poduzetne pojedince koji su uspješni u svojim dje-
latnostima kako bi kroz svoj primjer motivirali ostale 
sugrađane da se pokrenu; promovirati i poticati 
svih, pogotovo mlade, na vrednovanje svega pozi-
tivnog u društvu, od međuljudskih odnosa, kulture 
sporta… pa do ekologije; kroz informiranje i izbo-
rom osobe godine upoznati javnost s kvalitetnim 
osobama i njihovim djelima. Tako je i do danas os-
novna zadaća Udruge svakodnevno vođenje inter-
netskog portala otok-krk.org. objavljivanje najava, 
članaka i informacija o većini događanja na otoku 
Krku te svakodnevnih korisnih informacija o dnev-
nim događanjima, isključivanjima struje i vode, iz-
ložbama, prognozi vremena, stanje na cestama, vre-
meplov (dogodilo se na današnji dan)… pa do toga 
tko ima imendan toga dana. 

Medijski smo službeni ili neslužbeni pokrovitelji 
većine kulturno-zabavnih, sportskih i drugih doga-
đanja na otoku Krku.  

Naravno da Udruga ima i druge aktivnosti. 
Jedan od projekata je „Izbor osobe godine otoka 
Krka“ kojega uspješno provodimo već deset godina, 
a kandidate predlažu i sami izabiru čitatelji našega 
portala. Osobe otoka za 2020. godinu tako su pos-
tali Dario Buršić i Dino Dminić, a svečana dodjela 
priznanja održana je 6. siječnja 2021. u Krku na Bo-
ćalištu SRC Josip Uravić Pepi u skromnijem obliku 
zbog epidemioloških mjera. 

Drugi odlično prihvaćen projekt kojega provo-
dimo također devet godina je „Utoplimo krčku 
zimu“. U proteklih 12 mjeseci proveli smo tradicio-
nalni proljetni nagradni pjesnički natječaj „Moje 
plime i oseke“. Nažalost zbog epidemijskih mjera 
nismo mogli provesti ostala planirana događanja 
toga projekta, pa tako ni tradicionalni „Susret pjes-
nika“ na Svjetski dan pjesništva 21. ožujka. Umjesto 
toga zajedno s Radijom Otok Krk 21. ožujka 2020. 
održan je poetski recital  „Pjesmom protiv virusa“. 
Ove smo godine objavili ukoričeno izdanje Zbornika 
nagrađenih radova 2013. – 2021. Na lčiterarnim na-
tječajima koja organiziraju ova naša Udruga i naš 
Portal. 
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u d r u g e

Predavači i organizatori znanstvenog  skupa.

Arditi 

Osvaldo Moro,  
Gabriele D’Annunzio



Od ostalih aktivnosti posebno ćemo istaknuti po 
četvrti put javno obilježavanje „Dana ružičastih ma-
jica“ - Dana borbe protiv nasilja nad vršnjacima, 24. 
veljače 2021. u Krku. 

Predsjednik Udruge: 
Milovan Kirinčić 

 

Foto KluB KrK 
 

Foto klub Krk je i ove godine organizator pete po 
redu međunarodne izložbe fotografija Summer 

Sea Sun 2021 koja je 8. listopada 2021. godine sve-
čano otvorena u galeriji Toš u Puntu. 

Ukupno je sudjelovalo preko 200 fotografa iz 47 
zemalja svijeta s preko 4 000 fotografija u šest tema,  
fotografija u boji, crno bijela, portretna fotografija, 
dijete, putovanja i priroda. Ovo međunarodno fo-
tografsko takmičenje pod patronatom međunarod-
nih foto asocijacija FIAP, PSA, IAAP te MOL najzna-

čajniji je foto natječaj  ove godine u našoj zemlji. 
Otvorenju izložbe nazočio je i Ivan VI. Franko-

pan, najstariji sin Kneza Mikule IV. te njegovo plem-
stvo, kneginje, streličarka i stjegonaše, sve članovi 
udruge Knezovi Krčki Frankopani te članice folk-
lornog društva iz Punta. 

FK Krk organizator je ove godine i Foto radionica 
sa osnovnoškolskom djecom u produženom boravku 
u Osnovnoj škola “Fran Krsto Frankopan” Krk - Po-
dručnoj školi u Puntu obogaćujući na taj način me-
dijsku kulturu najmlađih. 

Želeći kod djece potaknuti smisao za kompoziciju 
ista su uz pomoć učiteljica izrađivala maštovite kom-
binacije koristeći voće, cvijeće i sl. ukrašavajući ih 

potom crtežom, a sve prema pripremljenom pro-
gramu izrađenom od strane FK Krk. Njihovi uratci 
su potom fotografirani i postavljeni u vidu panoa 
na zid u učionicu. 

Kirasić-Nekić Marijana 

alBanSKa  
zajednica  
otoKa KrKa 

 
Dragi moji sunarodnjaci otoka Krka, 
Obavještavamo Vas da u OŠ  “Fran Krsto Fran-

kopan” u Krku, počinje dopunska nastava na alban-
skom jeziku po modelu C (Albanski jezik i kultura). 
Učenje albanskog jezika smatra se vrlo važnim pro-
cesom kada znamo da važnost ove strategije leži u 
smislu očuvanja nacionalnog identiteta jer jezik os-
taje jedan od čimbenika opstanka albanske zajed-
nice u diaspori. Iako se ovaj proces suočava s mno-
gim izazovima i odgovornostima svugdje svugdje 
pa tako i kod nas mi smo kao Albanska zajednica 
otoka Krka na čelu s predsjednicom Andrijanom 
Gjoni Barbalić, ravnateljem škole Serđom Sambli-
ćem i učiteljicom Suzanom Jakupi, nekim članovima 
nastavničkog vijeća Albanskog jezik u Hrvatskoj i 
uz pomoć roditelja koji su upisali svoju djecu uspjeli 
smo realizirati ovaj vrlo važan projekt. 

Kao predsjednica Zajednice albanaca otoka Krka, 
pozivam sve roditelje da svoju djecu upišu na do-
punsku nastavu albanskog jezika. Za sve informacije 
ili pitanja možete me kontaktirati u bilo koje vri-
jeme. Još jednom zahvaljujem osnivačima škole, a 
posebna zahvala ide ravnatelju gosp. Serđi Sam-
bliću jer bez njegove pomoći i zalaganja bilo bi ne-
moguće realizirati. Zahvala ide i roditeljima koji su 
pored svih svojih obaveza i aktivnosti koje imaju  
sa svojom djecom pokazali veliku volju te upisom i 
prijavom djece na dopunsku nastavu doprinijeli i 
pomogli za realizaciju ovog projekta.  

Bog blagoslovio sve Albance gdje god bili! 
Andrijana Gjoni Barbalić, predsjednica
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Drage mještanke i mještani, 
 

Pred nama su blagdanski dani u kojima se 
okupljamo u zajedništvu, kada nas Božić 

vraća u vjeru, obitelj, tradiciju i nadahnjuje 
na solidarnost i brigu za bližnje.  

 
Zaboravimo što je bilo loše i što nas je 

sputavalo u našim željama i htijenjima te 
gledajmo s optimizmom na budućnost.  

 
Budimo svi zajedno – jedna velika obitelj. 

 
Svima Vama, vašim obiteljima, prijateljima i 
suradnicima, želim čestit Božić te sretnu 
i uspješnu Novu 2022. godinu, uz želju 
da donese obilje zdravlja i zadovoljstva te da 

radost i blagostanje ispune naše domove. 
 

Općinski načelnik 
Daniel Strčić, bacc. inf.
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